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Jubileumkroniek 
 

4 oktober 1961 - 40 jaar clubblad De Spartaan - 4 oktober 2001 
 
Op 4 oktober 1961 richtte, in het gymnastieklokaal van de St.Jozefschool aan de Heereweg in Lisse, 
73 mensen, waarvan 40 tijdens de oprichtingsvergadering aanwezig waren en 33 tijdens de 
middagtraining in hetzelfde lokaal, een atletiekvereniging op die de naam De Spartaan zou gaan 
dragen. Ondertussen is het oktober 2001 en is De Spartaan uitgegroeid tot een vereniging die de 
verwachtingen van alle oprichters ruim overtroffen zal hebben. 
 
In de afgelopen 40 jaar is er natuurlijk heel veel gebeurd. In totaal zijn al die gebeurtenissen te veel 
om op te noemen en in feite is alles al een keer genoemd en wel in de clubbladen die de afgelopen 
veertig jaar zijn verschenen. Daarom hebben wij het clubblad genomen als uitgangs-punt voor een 
terugblik in de geschiedenis van De Spartaan. 
 
We hebben niet alleen gekeken naar de geschiedenis van De Spartaan in de clubbladen, maar ook 
naar de geschiedenis van het clubblad zelf. We zijn bij elkaar gekomen en zijn gewoon in de oude 
clubbladen (Marga heeft ze allemaal bewaard) gaan bladeren op zoek naar artikelen, fragmenten en 
zinsneden die wij de moeite waard vonden, omdat ze iets zeggen over De Spartaan, de ontwikkeling 
van het clubblad zelf of gewoon omdat ze het lezen zeker waard zijn. De door ons met gele 
plakkertjes geselecteerde passages werden door Nelly of Lenie overgetypt en netjes per jaar onder 
elkaar gezet. Dit leverde in het begin nogal veel stof op, maar na enkele selectieronden hielden we 
per vier jaar precies 4 bladzijden over. Het laten afvallen van sommige eerder geselecteerde 
fragmenten (om niet te veel over te houden) leverde soms hevige discussies op, maar uiteindelijk is 
het ons gelukt om 40 jaar clubblad samen te vatten in 40 bladzijden. Van alle fragmenten is de 
originele spelling aangehouden, dus ook de typefouten van toen zijn blijven staan. 
 
In het veertigste bestaansjaar, het jubileumjaar, hebben alle geselecteerde fragmenten in het 
clubblad gestaan. In ieder clubblad waren 4 groene pagina’s te vinden, waarin een andere episode 
van 4 jaar werd behandeld. U heeft dus alles al eens kunnen lezen, maar omdat niet iedereen alle 
clubbladen bewaart en omdat dan niet alles bij elkaar staat, is besloten tot het maken van dit 
boekwerk, met hierin de veertig jaar clubbladgeschiedenis in zijn geheel opgenomen. Makkelijk te 
bewaren en later nog eens na te slaan. 
 
Veel leesplezier, 
 
 
De selectiecommissie: 
 
Marga Kortekaas 
Lenie van der Poel 
Henk Paardekooper 
Nelly Nederpel 
Wouter Hoogkamer  
 
 
Ontwerpomslag: Ruud Nederpelt 
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40 jaar clubblad “DE SPARTAAN” 
1961 
Het is voor mij een prettige opdracht een voorwoordje te mogen schrijven bij gelegenheid van het 
uitkomen van ons eerste clubblad. Al geschiedt dit dan ook op bescheiden schaal, toch zal het zeker 
bijdragen om de band tussen de leden levendig te houden en te versterken. Het is tevens een 
prachtig middel om de resultaten van wedstrijden het houden van wedstrijden enz. bekend te maken 
aan de leden. Wat het eerste betreft mogen wij trots zijn op onze jonge vereniging. Niet alleen dat 
we momenteel al over de 100 leden tellen en de 2e in grootte zijn in de afdeling, maar belangrijker 
zijn nog de behaalde resultaten vooral van onze jonge leden, de junioren. Verschillende 1e prijzen 
zijn al behaald en dit houdt ook een schone belofte in voor de toekomst. Mogen allen meewerken 
om onze jonge vereniging een goede naam te bezorgen in de ATLETIEKWERELD moge 
“SPARTAAN” een symbool worden van de juiste sportieve opvatting op het gebied van de sport. 
Laten we allen daaraan denken, niet alleen bij het wedstrijdlopen, maar ook op de training in onze 
omgang met onze clubgenoten. Ik spreek dan ook de wens uit dat onze jonge vereniging "DE 
SPARTAAN" zal mogen bijdragen aan de lichamelijke maar ook geestelijke ontwikkeling van 
zovele sportliefhebbers.       C.Strik, voorzitter. 
 

Bij het verschijnen van het eerste nummer van ons clubblad, zeg ik alle leden en in het bijzonder de 
nieuwe leden, hartelijk welkom bij "DE SPARTAAN”. Wie had ooit verwacht dat ons ledental zo 
zou oplopen. Wanneer jullie dit clubblad ontvangen hebben we precies 123 leden en dit betekend, 
dat we op één na de grootste vereniging zijn in de afdeling Leiden der K.N.A.U. Kwantitatief dus 
prima, maar ook kwalitatief, want de prestaties mogen er zijn. In de twee 
wedstrijden (veldlopen) tot nu toe zijn er door onze athleten al 
verschillende prachtige resultaten bereikt, die de R.K.A.V. “De Spartaan” 
al aardig bekendheid heeft gegeven via pers en radio. Op deze 
wedstrijden werden reeds zes 1e, twee 2e en één 3e prijs behaald. 
Voorwaar een prachtig succes in het nog zo prille bestaan van "De 
Spartaan". Leden gaat op de ingeslagen weg verder en blijft trainen onder 
de bezielende leiding van Gijs. De training in het Reigersbos heeft prima 
resultaten opgeleverd en ik zou willen aanraden deze training op 
zondagmorgen te volgen en te blijven volgen dan zullen de verdere 
successen niet uitblijven op de nog komende wedstrijden. Laat iedereen, 
die aan wedstrijden gaat deelnemen, zorgen dat hij medisch gekeurd is, 
anders mag hij niet deelnemen. Tot het volgende clubblad. 
                      Henk Paardekooper. Secr. 
 
1962 
Tussen het verschijnen van ons eerste en tweede clubblad is er wel zo het een en ander bij “De 
Spartaan” gebeurt. Op de allereerste plaats het behalen van het Jun.Cross-Clubkampioenschap van 
Nederland 1962 door Piet, Ton en Gerrit op zondag 11 maart 1962 te Helmond en op de tweede 
plaats Piet persoonlijk het Jun.Cross-kampioenschap van Nederland 1962. Piet nogmaals 
gefeliciteerd met dit prachtige resultaat. Je hebt nu gezien wat training en volharding kan doen, het 
heeft zelfs stimulerend gewerkt bij onze overige leden en de resultaten mogen er zijn. De opkomst 
bij de training is prima, laat het zo blijven. Na het winnen van de Royal-Sanders wisselbeker, werd 
zaterdag 17 maart j.l. te Wassenaar de “Morgenpost” wisselbeker gewonnen door Ed, Wim en Ton, 
wederom een prachtig resultaat. Als dadelijk de baanwedstrijden beginnen laat dan blijken dat “De 
Spartaan” niet alleen sterk is bij veldlopen maar ook op de sintelbaan haar mannetje staat. Verder 
veel succes bij de komende wedstrijden, denk om de sportkeuring en zorg dat je in “Spartaan’s” 
tenue aan de wedstrijden deelneemt. Tot het volgende clubblad.  H. Paardekooper, Secr. 
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B E K E N D M A K I N G 
Voor het eerst in het bestaan van “DE SPARTAAN” heeft onze vereniging de eer gekregen om een lid, n.l. 
Piet Beelen, deel te laten nemen aan een internationale wedstrijd. Piet start n.l. op Hemelvaartsdag 31 mei 
a.s. in Schaesbergen in de Nederlandse Jeugdploeg op de 3000 meter  tegen West-Duitsland. Voor Piet dus 
een prachtig succes om hieraan te mogen deelnemen en voor “DE SPARTAAN” een stimulans om op de 
succes-volle ingeslagen weg te blijven voortgaan. Piet doe je best. “DE SPARTAAN” zal voor je duimen. 
 
Mascotte 
Onze vereniging is verrijkt met een mascotte en zelfs een levende in de vorm van een bokje. Het beestje 
wordt bij de Fam. Warmerdam goed verzorgd en Truus heeft het lieve beest van een fraai sierdek voorzien 
met de letters “De Spartaan”. Wie weet er een originele naam voor onze mascotte? 
 
Er is een uitnodiging voor het inhalen van een neomist n.l. Father K. Rothweihler. De junioren die een 
groene broek en wit shirt hebben worden verzocht in de optocht mee te lopen.  
P.S. De junioren E verdienen nog een extra pluim voor hun keurig marcheren tijdens het inhalen van neomist 
Cor Rothweiler. Jullie deden het beter dan onze mascotte die vond het traject blijkbaar te lang en wilde op 
handen gedragen worden. 
 
Op vrijdag 21 september 1962 gaat dan ons clubblad op de stencilmachine en om iets van de tijd in te halen, 
nemen we in dit clubblad al vast de jarigen en nieuwe leden voor oktober 1962 op. 
 

1963 
Wist u dat Piet Beelen, Gijs Rewijk, Piet de Haas en Do Rooyakkers de K.N.A.U. prestatiespeld 1962 
hebben ontvangen? 
 
Contributieregeling: 
Volledigheidshalve volgt hier nog de bestaande contributieregeling voor “De Spartaan”. 
Dames en Heren (vanaf 19 jaar)  per maand f 2,50 
Meisjes en Jongens (17 en 18 jaar) per maand f 1,75 
Meisjes en Jongens (15 en 16 jaar) per maand f 1,25 
Meisjes en Jongens (6 t/m  14 jaar) per maand f 1,-- 
Onze contributie-ophalers, Marg, Annie en Kees hartelijk dank voor jullie werk in 1962. 
 
Inlopen 
De laatste tijd komt dit onderdeel van de training steeds meer in de belangstelling te staan. Was het inlopen 
vroeger alleen maar lopen, thans horen we de kreet: Het inlopen is te eentonig, we moeten meer variëren. 
Voordat we hierop ingaan, moeten we ons eerst afvragen: Waarvoor dient het inlopen? 
Inlopen heeft vier doelen, n.l.: 
1. Het lichaam geschikt maken voor de te leveren prestaties of komende trainings-inspanningen. Eigenlijk 

het op peil brengen van de stofwisseling. Warmte is hier een bijprodukt. We lopen voor de wedstrijd niet 
in tot we warm zijn maar tot de stofwisseling op peil is. 

2. Lichamelijk “los” te komen na een dag stilzitten op school of kantoor. 
3. Geestelijk “los” te komen na inspannende arbeid. 
4. In de sfeer van de komende aktiviteiten te komen. 
 
Van de redaktie 
Bij het uitkomen van dit clubblad hebben we er toch eindelijk een prachtige omslag om. En wat staat het niet 
mooi. Het heeft wel een tijdje op zich laten wachten. Maar het is een enorm werk geweest om dit tot stand te 
brengen. Allereerst om er de advertenties in te krijgen (3 pagina’s). Dat heeft ook wel enige weken geduurd, 
tot we er zoveel hadden dat we opdracht konden geven om het te maken. En dan om een geschikt ontwerp te 
vinden, wat niet te duur mag zijn. Hierbij wil ik Loek Warmerdam bedanken voor zijn ontwerp, het was 
prachtig!! Maar om dit te laten drukken, ging te veel geld kosten. Daarmee wachten we tot we in onze rijke 
dagen komen. Ik wil dan tot besluit diegenen bedanken, vooral onze adverteerders, die het mogelijk hebben 
gemaakt ons clubblad van een prachtige omslag te voorzien.           G.A. der Linden. 
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Van het secretariaat. 
Van onze voorzitter de heer Strik is bericht ontvangen dat hij per 1 juli a.s. als voorzitter zal bedanken.  
Wij komen hier nog nader op terug. Vanaf deze plaats bedank ik hem alvast namens “De Spartaan” voor al 
hetgeen hij voor onze vereniging heeft gedaan.  
 

Jeugd 
Ook “De Spartaan” gaat starten met een pagina voor de jeugd. 
We willen bescheiden beginnen. Iedere maand stellen we 10 vragen. Voor elke vraag die je goed beantwoord 
krijg je punten. De uitslagen komen steeds in het volgende clubblad te staan. Er zijn mooie prijzen aan 
verbonden, dus jongens en meisjes, doe je best. 
 

Attentie  Attentie 
Vanaf heden mag er niet meer getraind worden op de dinsdag en donderdagavond e.e.a. in verband met de 
hinder die de voetbalverenigingen van ons ondervinden. Tevens moeten de athleten bij het invallen van de 
duisternis de sintelbaan verlaten.       Het bestuur. 
 

Vandalisme 
Een vandaal heeft deze week in het kleedlokaal van het gem. Sportpark een speer van “De Spartaan” zwaar 
beschadigd door deze waarschijnlijk als koevoet te gebruiken. 
Voor bovengenoemd heerschap hier even de kostprijs van de speer: fl. 50,-- waarmede hij de vereniging 
flink dupeerde!!!! 
 

Voorzitter 
Tijdens de Ledenvergadering van 18 juli, waarin jullie mij tot voorzitter hebt gekozen, heb ik in een korte 
beschouwing een overzicht gegeven van de werkzaamheden welke ik mij als voorzitter van “De Spartaan” 
voorstel te ondernemen. 
Deze omvatten ondermeer: De uitbouw van de organisatie van de vereniging; het verkrijgen van betere 
akkomodaties en voorwaarden voor de training zowel ‘s zomers als ’s winters; het versterken van de 
teamgeest speciaal onder de topathleten om daardoor in de competitie van de 
K.N.A.U. zo spoedig mogelijk te promoveren naar de B. klasse door goede 
training en meerder klubwedstrijden per seizoen; het ontwikkelen van een zo 
efficiënt mogelijke training voor de zeer grote groep jongens en meisjes, 
gepaard gaand met enige algemene jeugdvorming; het onderhouden van 
harmonieuze kontakten met het gemeentebestuur, de sportstichting en de 
interparochiële jeugdraad, om in samenspraak met die organisaties enige van 
de genoemde doelstellingen tot ontwikkeling en realisering te brengen. 
Aan enkele van de genoemde doelstellingen is in de afgelopen maand met 
veel vrucht gewerkt. Het bestuur is uitgebreid tot een aantal van 7 personen, 
waaronder 4 oud-athleten en een dameslid.  
Inzake de toekomstige ontwikkeling van de athletiekakkomodatie van onze 
vereniging kan ik nog geen mededelingen verstrekken. Wel kan gesteld 
worden dat het eerste overleg met het Gemeentebestuur en de Sportstichting 
hoopvolle verwachtingen voor de toekomst inhoudt.       Ir. A.H.J. 
Paardekooper 
 

Legenda 
In het clubblad nr 18 van december 1963, 2e jaargang wordt voor het eerst een complete legenda (overzicht) 
geplaatst met de namen en adressen van het bestuur en de diverse commissies. (red.) 
 

1964 
NR 20 - EEN EXTRA NUMMER: DE KEUKENHOFCROSS – Zondag 22 maart 1964 
Een woord van welkom en een woord ter inleiding………. 
Als voorzitter van de R.K.A.V. “De Spartaan” is het mij een eer U middels deze weg een welkom toe te 
roepen bij de eerste Nationale Keukenhofcross, die onze vereniging dank zij de zeer welwillende 
medewerking van de eigenaar van het prachtige landgoed Keukenhof, Graaf van Lynden, kan organiseren. 
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Hoe is de R.K.A.V. “De Spartaan“ ontstaan? 
Vóór de oprichting vormden reeds geruime tijd meerdere Lissenaren een soort afdeling van 
R.K.A.V. Holland te Haarlem, terwijl bovendien enkele atleten uit de Bollenstreek, die vrij goede 
prestaties leverden, lid waren van de Kath.A.V. De Bataven te Leiden. 
Toen enkele lieden van de eerste groep het initiatief namen een eigen vereniging op te richten, 
wisten zij daartoe de andere groep te interesseren. Door deze bundeling van krachten werd bereikt 
dat bij de oprichting van “De Spartaan” waartoe zich direkt ca. 40 leden meldden, direkt een vrij 
grote groep van ervaren wedstrijdatleten werd verworven. De goede resultaten van deze atleten 
(Piet Beelen – Do Rooyakkers etc.) in de startperiode brachten “De Spartaan” direkt in de meest 
gunstige zin in de publiciteit. 

Ir. A.H.J. Paardekooper 
Aantal leden 
Het aantal leden is inmiddels uitgegroeid tot 250 leden, waarvan het grootste deel jeugdleden zijn. 
De Spartaan is nu, na A.A.C. Amsterdam en G.A.C. Hilversum, de 3e atletiekvereniging in 
Nederland. 
 
Van het Wedstrijdfront 
Jack Vernooij boekt persoonlijk record op de 3000 meter in 9.09.8 min. 
Thea Oude Velthuis verbetert klubrekord kogelstoten Meisjes C door 10.98 m. te stoten. 
Marga Kortekaas drievoudig kampioene bij de dames, met kogelstoten: 10.82 m., discuswerpen: 
33.98 m en hoogspringen 1.40 m. 
Overige kampioenen: 
Trees Wetter, meisje C: verspringen 4.60 m. 
Piet Beelen, op de 5000 m. in een tijd van 14.56.8 min. 
Piet Wildenburg, hoogspringen 1.73 m. 
Wim van Gerven, op de 800 m. in een tijd van 1.57.5 min. 
Jack Vernooij, jongens A op de 800 m. in een tijd van 2.05.1 min.  
Bert Smit, op de 1500 m. in een tijd van 4.09.8 min. 
 
Klubembleem 
Voor “De Spartaan” is er een nieuw klubembleem in bestelling en deze zullen vanaf 1 november 
a.s. te verkrijgen zijn. Het is een rode tulp met daarin op een wit veld DE SPARTAAN in groene 
letters. 
 
Sintelbaan 
Jongens en meisjes, Dames en Heren, het wordt een pracht van een baan met alle akkommodaties 
die we maar wensen. Voor de sprintnummers aan de wegzijde zelfs acht banen. Voor onze 
steeplechasers goed nieuws, er komt een steeple-bak binnen de sintelbaan aan de zijde van 
Lisserdorp, en een aparte oefenwerpplaats op het bijterrein. 
Zoals jullie hebben kunnen zien, zijn sinds een maand  de werkzaamheden om de sintelbaan te 
reconstrueren begonnen. Het oude, harde sintelpuin is reeds verwijderd en de maten en 
hoogtematen van de nieuwe baan zijn reeds zichtbaar. Het is verheugend dit te kunnen meedelen, 
zulks te meer omdat het vrijwel zeker zal zijn, dat de nieuwe sintelbaan op 1 april voor gebruik 
gereed zal zijn.  
 
Op naar de 300 leden 
Met de onvergetelijke atletiekwedstrijden van de Olympische Spelen in Tokio nog in gedachten 
heeft de Spartaan een ledenwervingsaktie gevoerd op de lagere en middelbare scholen te Lisse. 
Momenteel is het 300e lid al ingeschreven. Dit is een mijlpaal in de geschiedenis van onze 
vereniging, die haal leden telt uit alle plaatsen van de Bollenstreek. 
 
Jeugdkommissie 
Het bestuur heeft onlangs besloten een z.g. Jeugdkommissie op te richten. De kommissie heeft zich 
tot taak gesteld het behartigen van de belangen van de jongere leden. Met eventuele klachten, 
voorstellen en dergelijke kunnen jullie je ten aller tijden tot ons wenden, waarna zullen wij deze 
behandelen en indien nodig aan het verenigingsbestuur zullen voordragen.  
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1965 
Speciaaltraining Heren 35 jaar en ouder 
Vanaf maandag 15 februari a.s. zal door “de Spartaan” een speciaaltraining worden gegeven voor Heren van 
35 jaar en ouder. Deze training zal onder leiding staan van Co Rooyakkers en gegeven worden in het 
gymnastieklokaal van de H.B.S.  Aanvang 9 uur n.m. 
Wij verzoeken onze leden dit nieuws kenbaar te maken in eigen kringen opdat een aantal Heren, die van hun 
”buikje” af willen als lid van “De Spartaan” kunnen toetreden.   H.M.M. Paardekooper 
 

Van de materiaalcommissaris 
Toen ik enkele weken geleden in het materiaal hok kwam, schrok ik. Dit vanwege het feit dat er 
zoveel spullen ontbraken. Enkele jaren geleden, toen de vereniging nog niet zo groot was en ikzelf 
meer tijd had, gaf ik wel eens een kogel of een discus mee, om er thuis een beetje mee te oefenen. 
Bij de meesten is dat beetje oefenen gauw voorbij en het materiaal ligt dan maar te roesten en wordt 
op het laatst vergeten met gevolg dat het zoek raakt. Daarom stel ik voor dat alle atleten of atletes 
die spullen van de vereniging hebben mij een briefje sturen en erop vermelden wat dit is en dat 
bereid zijn bij eventueel zoekraken genegen zijn het te vergoeden. Als jullie hiermee niet akkoord 
gaan moet het materiaal ingeleverd worden. Dit kan gebeuren op maandag 21 februari ’s avonds om 
7 uur bij het materiaalhok. Als je die avond geen tijd hebt, kun je het bij mij thuis afleveren.  
Ik hoop op jullie medewerking.       Co Rooyakkers 
 
Groot vertrouwen in jonge vereniging 
Zonder enige aarzeling en met instemming van het gehele bestuur heeft het bestuur van de KNAU zich 
geplaatst achter het advies van de Nationale Technische Commissie om de organisatie van de Nederlandse 
Veldloopkampioenschappen 1965 op te dragen aan de jonge vereniging De Spartaan te Lisse.…..De 
voornaamste reden van deze toewijzing is gelegen in het grote vertrouwen dat het bestuur van de KNAU stelt 
in deze jeugdige loot aan de KNAU-stam. Vijf jaar geleden had nog nooit iemand van het bestaan van een 
flinke atletiekvereniging gehoord of zelfs maar gedroomd. De Spartaan heeft kans gezien zich in enige jaren 
tijds op te werken tot één der grootste en best geleide verenigingen in den lande. Voorwaar een prestatie die 
respect afdwingt.        F. Jutte, Voorzitter KNAU. 
 

WISTEN JULLIE………. 
Dat er 50.000 papieren emblemen in voorraad zijn. 
 Deze kunnen overal opgeplakt worden 
 Op ramen van auto’s,  Op koffers 
 Op bromfietsen,  Op boeken 
 Op schriften,  Op ramen 
Er zijn veel meer mogelijkheden! 
Deze zijn te verkrijgen bij alle jeugdkommissieleden 
voor slechts 10 cent per 3 stuks. 
 
De klubvlag 
Tijdens de Veldloopkampioenschappen is de klubvlag in gebruik genomen. Dank zij het initiatief 
van Gerda Pieters, die het ontwerp maakte dank zij Ida Goedemans, Maaike Koomen en Riet 
Mesman, die onder leiding van  Mevr. Mesman-Schoone, de vlag met veel liefde en geduld hebben 
gemaakt, is deze vlag in ons bezit geworden. Ik breng alle lof aan de ontwerpster en aan de 
maaksters, die zovele avonden en nog veel meer uren van hun vrije tijd hieraan hebben besteed. Het 
resultaat is schitterend. Iedereen is vol lof over onze prachtige klubvlag. Dit is naar mijn mening de 
grootste voldoening voor het vele, dikwijls moeilijke werk, wat er aan besteed is. 
 
De sintelbaan 
Zaterdag 3 april des morgens om 11 uur zal tijdens een bijeenkomst van het gemeentebestuur, de 
sportstichting en De Spartaan de sintelbaan in gebruik worden gegeven. 
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De Spartaan boekt 400ste lid: Annemieke Slootbeek  (nu ruim 450 leden) 
Dinsdag 16 februari j.l. werd opnieuw een hoogtepunt beleefd in de geschiedenis van de Spartaan. Op deze 
dag werd nl. als 400ste lid ingeschreven de 8-jarige Annemieke Slootbeek, wonende Stationsweg 19 te Lisse.  
Nog niet zo lang geleden, nl. op 12 november 1964 werd als 300ste lid ingeschreven Johnny May. Deze snelle 
aan-was werd mede bereikt door toetreding van een groep oudere heren 
 
 
……..ter kennismaking Jan van Heek: 
Ik ben ervan overtuigd dat ik niet alwetend ben, daarom roep ik bij deze 
jullie hulp in. 
Het is niet de bedoeling dat jullie zonder meer alle gegeven opdrachten 
opvolgt. Oorzaken die afwijking van het te verwerken trainingsschema 
noodzakelijk maken, zijn tallozen. Jullie dienen mij op de hoogte te 
stellen van persoonlijke omstandigheden en ondervindingen. Voor de 
goede gang van zaken lijkt het mij noodzakelijk jullie in te lichten over 
wat ik onder training versta.  
TRAINING HOUDT IN: 
a. een regelmatige opkomst 
b. de bedoeling iets te willen bereiken in de wedstrijdsport 
c. een hygiënische levenswijze, d.w.z. voldoende nachtrust, 

doelmatige voeding, niet roken, geen alcohol, goede medische 
verzorging, enz. 

d. de wil er veel voor te doen en er veel voor te laten. J. H. H. v. Heek 
 
De Spartaan ontving eervolle uitnodiging: 23 januari 1966 naar Arlon (Belgie) voor de Europa-beker 
Het bestuur van onze vereniging ontving de eervolle uitnodiging van de Union Lorraine Athletique 
(Koninklijke Belgische Atletiekbond) om op 23 januari 1966 met haar vijf beste crossers deel te nemen aan 
de 5e Europa-bekerwedstrijd voor Nationale- club-crosskampioenschappen te Arlon België. 

 

De training in de Engel 
Deze staat onder leiding van Mej. Marga Kortekaas. Omdat zij uitgenodigd is voor de centrale training, komt 
er een kleine wijziging. Met hulp van de Broeders is het ons gelukt de training ’n half uur te vervroegen.  
Dit betekent, dat wij voortaan om half vijf in plaats van 5 uur beginnen.   M. van Steijn 
 

1966 
Van de bestuurstafel 
• Een blik terug: Het jaar 1965 kan voor de Spartaan op velerlei manieren worden getypeerd: 
• Het jaar van de ledenexplosie (sept. ’64: 250 – aug. ’65: 525) 
• Het jaar, waarin de sintelbaan in gebruik werd genomen 
• Het jaar van de Veldloopkampioenschappen in de Keukenhof 
• Het jaar van de groei naar volwaardigheid van de damesafdeling 
• Het jaar van de grote technische vooruitgang in de breedte 
• Het jaar met 146 nieuwe klubrekords 
• Het jaar met de vele topprestaties:  
• Ned. Klubkampioenschap Veldlopen, Ned. Kampioenen Jack Vernooij en      

 Frans Dames, 13 Leidse en 4 Zuid-Hollandse rekordverbeteringen van Piet Beelen  
• En tenslotte het jaar waarin voor het eerst de top van de Nederlandse atletieksport op meerdere  

wedstrijden in Lisse te zien was. 
 
Toegang sintelbaan Gem. Sportpark 
Nogmaals dringen wij er op aan dat de sintelbaan in het Gem. Sportpark niet betreden mag worden als het 
verbodsbord op het toegangshek is geplaatst en als de kabel over de sintelbaan is gespannen. Laten we ons 
hieraan allen houden.        H.M.M. Paardekooper 
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Een rubriek door en voor jonge atleten 
Beste Spartaanjunioren, Tijdens de laatste redaktievergadering werd mij een verzoek gedaan voor de jeugd 
eens een speciale rubriek samen te stellen. Dit verzoek heb ik met plezier aangenomen, aangezien ik dit altijd 
al graag in het klubblad heb willen zien. Maar het is zo met deze rubriek dat deze niet van 1 bepaalde 
persoon moet afkomen, omdat het niet zo eenvoudig is om aan de wensen van de jeugd te voldoen. Er 
moeten stukjes instaan die gemakkelijk te lezen zijn en ook inslaan bij de jeugd. Daarom doe ik jullie een 
verzoek. Schrijf ook eens een stukje of zend goede ideeën voor deze rubriek in. Je doet er niet alleen de 
redaktie een genoegen mee, maar ook de andere junioren van de vereniging. Het moet een rubriek worden 
zoals ik hem bovenaan heb omschreven. Bij voorbaat hartelijk dank! Met sportgroeten van Frans Dames 
 
Katholieke sport? 
Juist vanwege de genuanceerde zienswijze op de waarde van de sport en sportbeoefening is het niet zo 
simpel, zoals de redakteur stelt, om de katholieke door christelijke beginselen te vervangen. Het Bestuur 
heeft zich hieromtrent meerdere malen uitvoerig bezonnen, maar acht het vooralsnog het meest opportuun, 
vanwege de duidelijkheid, om de katholieke waarde, althans voor wat betreft de zin van de sport en 
sportbeoefening, als grondslag in de doelstelling van de Spartaan vast te houden. 
 

1967 
De studiecommissie voor de pupillenatletiek: 
Met instemming nemen we kennis van het besluit van het bestuur van de KNAU om een kommissie voor de 
aanpak van de pupillenatletiek in te stellen. Hiermee werd een eind gemaakt aan de afwachtende en gereser-
veerde houding van de KNAU tegenover de pupillenatletiek. Uiteraard volgt het bestuurs- en technisch kader 
deze ontwikkeling nauwlettend en met grote belangstelling. De oprichters van de Spartaan hebben 5 jaar 
geleden de visie gehad om pupillen aan te trekken. Dit initiatief werpt nu duidelijk zijn vruchten af. De 
kracht van onze C en D jongens- en meisjesgroepen van nu is in eerste instantie daaraan te danken. Deze 
kracht is in duidelijke mate aangetoond, tijdens de Zuid-Hollandse Veldloopkampioenschappen, de eerste 
kompetitie-wedstrijden en de regionale wedstrijden in Den Haag, Amsterdam en Utrecht. De 24 
clubrecordverbeteringen, waaronder 9 Leidse records, in deze groeperingen en de toppositie van de D 
jongens in de Zuid-Hollandse competitie zijn symptomatisch voor de gezonde groei en ontwikkeling van het 
prestatiepeil.  

Ir. Paardekooper (voorzitter) 
 
Training voor leden, die niet aan wedstrijden deelnemen. 
Onze vereniging bevat een massa leden, die helemaal niet doen, terwijl er toch gelegenheid genoeg voor is. 
Voor de top-trainers is het niet mogelijk om die leden op te vangen, maar er zijn 2 avonden in de week dat er 
volop onder leiding getraind kan worden. De heer H. Elfering geeft op deze avonden training voor stramme 
leden, voor oudere leden, en voor leden die door sport hun gewicht willen verminderen. Daarom, schroomt 
niet, dames en heren, maar meldt U zich deze week nog bij de heer Elfering en binnen een maand voelt U 
zich weer fit en jong. U krijgt het gevoel dat U zich weer met iedereen kan meten op sportgebied. Dus heren-
leden stuurt Uw dames nog voor de vakantie naar de training, maar geef zelf het goede voorbeeld. ’s 
Woensdags voor de heren en vrijdags voor de dames. Komt U vrijblijvend een keer kijken, dan komt de rest 
vanzelf.  
 
Klubgebouw: 
De Nederlandse Sportfederatie heeft het klubgebouw goedgekeurd, waardoor nu definitief met de bouw kan 
worden begonnen. Het zal geplaatst worden op de kop van de spintbaan ter hoogte van de huidige toegang 
naar het hoofdveld. De navolgende ruimten zijn in het plan opgenomen: een klubruimte uitziende op de 
atletiekakkommodatie; een materialenberging, opgedeeld in een deel voor het trainingsmateriaal en een voor 
wedstrijdmateriaal; twee kleedgelegenheden, met voor beide twee douches en een toilet en een aparte 
toegangsruimte. Omdat de klubruimte en de kleedgelegenheden in een L-vorm zijn gegroepeerd, ontstaat aan 
de zijde van het hoofdveld een terras. Het ligt in de bedoeling de klubruimte tijdens wedstrijden uitsluitend 
als wedstrijdsecretariaat en als ruimte voor het jurykorps te benutten. Tijdens de trainingsavonden zal de 
klubruimte als kantine en plaats van samenkomst beschikbaar zijn. Inschrijvingen voor wedstrijden en 
ploegsamenkomsten zullen er vanzelfsprekend plaats vinden.          Ir. A. H. J. Paardekooper (voorzitter) 
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Van de redaktie 
Dat de Spartaan 6 jaar bestaat zal niemand verwonderen, dat er steeds, alhoewel soms met wat ruimere 
tussenpozen, een klubblad verscheen is normaal. Uitzonderlijk echter is de enorme hoeveelheid arbeid die 
Nel Rooyakkers steeds hiervoor verzette. Zij tikte de vaak slecht leesbare stof geheel op stencils, verdeelde 
het zo dat het een prettig geheel werd, draaide de stencils af, niette vervolgens met behulp van haar familie 
alles weer in elkaar tot verzendbare klubbladen. Helaas is ze nu, door drukte verhinderd dit nog langer te 
doen. Nel hierbij hartelijke dank voor het vele werk waardoor het klubblad is blijven uitkomen. 
 

1968 
Jeugdraad: 
Het bestuur heeft de heer H. Stubbe bereid gevonden de leiding op zich te nemen van de jeugdraad. Een 
reeds lang levende wens om middels deze raad meer aandacht te besteden aan de jeugdatletiek wordt 
hiermee vervuld. Hoewel de precieze opdracht nog moeilijk is te formuleren, gaat deze raad vooral optreden 
als koördinator van alle aktiviteiten in de jeugd- en pupillenkategorieën (dus C en D jeugd en pupillen) zoals 
leiding en begeleiding bij wedstrijden, studie en bezinning op de zin van de jeugd- en pupillenatletiek met 
alle daaruit voortvloeiende konsequenties voor trainingsmethodiek en wedstrijdprogrammering, kontakten 
met de ouders, vorming van kader voor de trainingsbegeleiding. Ik heb het volle vertrouwen, dat de heer 
Stubbe er in slaagt om gedurende dit jaar de jeugdraad gestalte en inhoud te geven, waarmee onze vereniging 
in grote mate gediend wordt.          De 
voorzitter 
 

Onderscheidingen uitgereikt op de Jaarvergadering: 
- Aad van der Poel is een knaap, waar men beter een keer mee kan gaan eten, als een keer mee vechten. Hij 
is groot en stevig voor zijn 16 jaren. Door zijn sterkte werpt hij diskus, kogel en speer als een zacht eitje. Het 
leuke op wedstrijden is, dat de jury meestal even gewaarschuwd moet worden, als Aad aan de beurt komt. 
- Corien Kauffman als meisje van17 jaar, was de prestatiebeker goed aan besteed. Al enkele malen heeft ze 
de Nederlandse kleuren verdedigd in internationale wedstrijden. Zo was ze verleden zomer nog in Zweden 
voor een landenontmoeting en kwam ze in Breda uit tegen België. Ze werd in 1967 kampioene op 400meter 
voor meisjes. 
 

BIJZONDERE GEBEURTENISSEN MAKEN GESCHIEDENIS 
Nauwelijks opgericht werden er in de Spartaans vereniging prestaties geleverd, die in de annalen opgetekend 
zijn. Prestaties, die zelfs nooit meer geëvenaard zullen worden, omdat in deze tijd van kinderbeperking zulk 
een hoog niveau niet haalbaar meer is. De ene familie streefde ernaar de andere familie in aantal leden te 
overtreffen. 
Het begon met ieder drie leden. De familie Rooijakkers wilde er meer hebben en meldde een vierde. 
Warmerdam, ook niet mis, schreef twee leden tegelijk in en dacht hiermee op de familie Rooijakkers een 
grote voorsprong behaald te hebben. Maar Rooijakkers had nog wat in het vat, meldde ook twee leden. 
…..ACHT TEGEN ACHT. Lange tijd is dit zo gebleven. 
In het geheim ging vader Rooijakkers in een andere plaats zijn sportspullen kopen. Helaas kwam daar de 
eerste teleurstelling. De maat sportschoen van Vader was niet in voorraad. Maar eindelijk na acht dagen 
waren de boten, pardon schoenen, aangekomen. Met een ingevuld inschrijfformulier verscheen “pa” op de 
training. De overwinning werd met een groots feest gevierd. Op het feest ontbrak helaas Pa Rooijakkers. Die 
lag na de eerste training op bed en bleef veertien dagen in de ziektewet. 
MAAR NU, al is het deze keer geen wedstrijd, hebben we weer twee families aan de vereniging die acht 
leden tellen. Het zijn de fam. Ruigrok uit de Wagenstraat en de fam. Grimbergen uit de Anemonenstraat. 
(dit was een hele pagina en is wat ingekort)  
 

MEXICO 1968 – MEXIO 1968 – MEXICO 1968 – MEXICO 1968 – MEXICO 1968 – MEXICO 1968 
In de komende weken zullen we al het nieuws uit het Olympisch dorp op de voet volgen. Bijzonder 
benieuwd zullen we zijn naar de prestaties van onze Nederlandse atleten(es). Bij ons Spartanen, gaat ons 
bijzonder het wel en wee van Ilja ter harte. Gelukkig heeft haar echtgenoot Hans de mogelijkheid gevonden 
naar Mexico te gaan om haar training verder op zich te nemen. Een geruststelling: Ilja is nu dubbel in goede 
handen, technisch en met liefde omringd. Wij wensen dit paar veel, heel veel succes toe en hopen dat ze alles 
zullen bereiken, wat ze er zelf van verwachten. Mochten er Spartanen zijn, die hen willen schrijven, hier 
volgt het adres: Ilja Keizer – Laman, Villa Olympico 22, Netherlands Olympic Team, Mexico. 
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1969 
De nieuwjaarsreceptie was een groot succes, al moeten sommigen er nog aan wennen. Het was echt 
gezellig en heeft veel bijgedragen tot de onderlinge saamhorigheid. Naast de uitreiking van de bekers was het 
grote nieuws eigenlijk wel, het lidmaatschap van onze trainer, de heer Jan van Heek. 
 
Prijsvraag voor de jeugd 
Voor de jeugd schrijft de redaktie een prijsvraag uit. Alle leden onder de 13 jaar mogen hun visie geven op 
De Spartaan, wat vindt je leuk en wat niet leuk. Ook als je kritiek hebt schrijf het rustig maar het mag zeker 
niet de boventoon voeren. De beste inzendingen worden geplaatst en de inzenders ontvangen een prijs. 
 
K.N.A.U. 
Nu de organisatorische opbouw van De Spartaan gestabiliseerd is, wordt het mogelijk krachten beschikbaar 
te stellen voor funkties in hogere bestuursorganen van de K.N.A.U. De heer J. Grimbergen is gekozen als 
bestuurslid van de afd. Leiden, de heer H.W. Elfering als lid van de rekordcommissie  en de heer C. van 
Schooten als lid van distriktsjurycommissie. Wij zijn er van overtuigd, dat zij een goede inbreng zullen 
betekenen in die drie kolleges.         De Voorzitter 
 
Excuses Excuses 
Voor het lange uitblijven van het clubblad. Er zijn bepaalde machten, die schijnbaar iedere keer weer 
optreden en niet te overwinnen zijn. Maar toch wordt er hard aan gewerkt om deze euvelen om te heffen. 
Deze keer moest onze typiste Elly iedere avond overwerken. Gelukkig viel Ans van Gerrit snel in. Toen nog 
stencilen. Het was geregeld voordat ik op reis ging. Bij mijn terugkomst lagen alle stencils nog naast de stille 
machine zoals het er neergelegd was. Het beloofde was niet vervuld. Dus maar snel naar een drukker 
gebracht. Het is wel droevig, dat dit ondanks onze eigen elektrische machine bij een drukker gedaan moet 
worden. Redakteur 
 
Redaktie klubblad 
Nadat het laatste klubblad verschenen is, is er veel werk verzet om meer lijn in de verschijning van ons blad 
te brengen. De klubblad-redaktie is om te beginnen met enkele personen uitgebreid. 
J.F. de Ree, A.C. de Mil, J.G. Rooyakkers, C.A.J. Floor en Francien Bakker. Typografische verzorging: Elly 
Ransdorp en Ans Verhaar – Hoogkamer. 
 

 
 
De massa-strandloop te Langervelderslag op 16 maart 1969 
Samen georganiseerd met de IJsclub te Noordwijkerhout. 
Ondanks de erge kou kwamen er 1700 deelnemers aan de start voor de prestatieloop. Het was een genot om 
deze grote massa van start te zien gaan. Ouders met hun kinderen, vrouwen en meisjes, zelfs nonnen en 
paters. Dames met bontjassen aan, want het was koud. Alles liep mee. 
 

Ledenstand afdeling Leiden – Overzicht per eind december 1968 
Club heren dames jong. meisj. erel. juryl. pup.j. pup.m. totaal 
Bataven 44 20 22 33   6 16   8 28 177 
Holland 74 -- 91 --   6 22 10 -- 203 
Leiden   1 27 -- 36   1   3 --   2   70 
Sios   6   6 10 14 --   1   3 --   40 
S + L 25   8   2   9 -- -- -- --   44 
Spartaan 80 13 87 158   2 24 111 73 548 
totaal 230 74 212 250 15 66 132 103 1082 
 
Het is aardig op te merken dat De Spartaan met totaal 548 leden meer dan de helft van de gehele 
afdeling Leiden vertegenwoordigd. 
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Gebruik sintelbaan 
De1aatste maanden bereikten ons meerdere klachten over de wijze, waarop de sintelbaan en daarbij 
behorende ruimten worden gebruikt. Het overleg met de Commissie voor Sport en Rekreatie heeft er toe 
geleid, dat enkele duidelijke afspraken zijn gemaakt. Enkele brengen we nadrukkelijk onder de aandacht van 
de leden, in het vertrouwen dat iedereen daaraan zal medewerken. Met ingang van 10 juni wordt aan ons een 
inloopbaan op het “land Van Grieken" ter beschikking gesteld. Deze baan zal duidelijk met vlaggen worden 
aangegeven. Inlopen op het hoofdveld wordt aan niemand meer toegestaan. Wij verwachten, dat alle trainers 
hier de hand aan houden. Vervolgens wijzen we erop, dat de binnenbaan zoveel mogelijk moet worden 
ontzien. Slechts de lopers, die langere afstanden (200 m en meer) op schema moeten gaan, hebben het recht 
van de binnenbaan gebruik te maken. Wanneer iedereen deze maatregel eerbiedigt, is het mogelijk de 
konditie van de baan op redelijk peil te houden. Met genoegen hebben we mogen konstateren, dat door het 
vermelde overleg de kwaliteit van de baan weer veel heeft gewonnen.   De Voorzitter 
 
Promotie damesploeg 
Zondag 5 oktober zal in de Spartaanse geschiedenis als een bijzondere dag geboekstaafd blijven, als de dag 
van de promotie van de damesploeg naar de hoofdklasse na een reeks successen, uniek in de atletiekwereld. 
In 1967 kampioen 3e klasse, in 1968 kampioen 2e klasse en dit jaar kampioen 1e klasse en promotie naar de 
hoofdklasse op zo’n overtuigende wijze, dat verwacht mag worden , dat volgend jaar een toppositie in de 
hoofdklasse wordt verworven. De Voorzitter 
 
Gemeentebegroting 
Een lachertje vormt wel het berichtje van Cees Kroniek over de gemeentebegroting. De kosten voor de 
sintelbaan worden niet op F 16.000,- maar op F 24.000,- begroot!!! 
Alle uren die aan de sintelbaan besteed zijn worden schijnbaar netjes genoteerd. Het in orde brengen van de 
baan; het bezemen, het strepen trekken, kuilen verwijderen, wieden van de baan (deskundig door Marga 
verricht, op haar knieën zelfs), alles is toch gewaardeerd. 
 
Damesvoetbal 
Zondag 19 oktober was weer de grote dag voor De Spartaan. Zoals gewoonlijk in de oktobermaand –
gekkenmaand- werd er gevoetbald. De dames, heren en meisjes-B trokken het strijdperk in. De dames en 
meisjes-A tegen de B-meisjes en de heren boven de 26 tegen diegenen die deze leeftijdsgrens nog niet waren 
gepasseerd. 
 
Spartaanse loterij. 
De verkoop loopt niet zo best. De medewerking van vele atleten was niet zo bijster. 
Dat is heel jammer te moeten vaststellen. 
Het bestuur zit werkelijk in geldnood. Wil het bestuur de vereniging op een goed en hoog niveau houden, 
dan zijn er dringend meer gelden nodig. De gemeente wil meer geld hebben voor de huur van de sintelbaan. 
Broodnodig moet er materiaal komen voor het a.s. seizoen.  
Dan moeten we ook maar eens de kosten vermelden die nooit bij penningmeester in rekening worden 
gebracht. Dit hadden de leden toch wel in overweging mogen nemen.    Redaktie 
 

1970 
HET NIEUWE JAAR is bij De Spartaan met zeer veel aktiviteiten gestart. Eerst mogen we wel de 
oprichting noemen van de LEDENRAAD. Dit is een belangrijke stap. Organisatorisch een hele 
verbetering in de vereniging. Iedere wens, klacht of idee kan nu naar voren worden gebracht en 
besproken. Het hoofdbestuur kan de mening vragen van deze ledenraad, dus van de leden, over 
bepaalde beslissingen. Meer kommunikatie en dus meer begrip, hetgeen o zo belangrijk is. 
Onverwijld zullen er meer akties komen. Heel aktieve leden vormen het bestuur van deze raad, 
hierin kunnen we vertrouwen hebben. De raad zal een rad worden, wat onze vereniging nog 
soepeler zal laten draaien. 
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1969 voor “De Spartaan” een glorievol jaar 
• Promotie damesploeg naar hoofdklasse 
• Vier gouden, vier zilveren en twee bronzen medailles 
• Sterke toename prestatiepeil in de breedte 
• 183 Clubrekord-verbeteringen (30 meer dan in 1968) 
• 95 Spartanen bij de beste 12 van Zuid-Holland 
• Het ledental bleef stabiel groeien 
• De organisatorische opbouw is gestabiliseerd en uitgebouwd 
• De uitbouw van een deskundig trainerscorps is voltooid 
• D-jongens kampioen van Nederland 
• Ilja Keizer-Laman behaalde op de Europese kampioenschappen een 5e plaats op de 1500 m (wereldtijd) 
• De 4 gouden medailles gingen naar Fred van Herpen (400m), Carla Grimbergen (veldloop en 600m), en 

Wim van Gerven (5 km veldloop).  
 
Hoe komt uw clubblad tot stand? 
• U geeft uw werkstukje af bij een van de redaktieleden. 
• Deze beleggen een redaktievergadering 
• Dan moeten alle stukjes en uitslagen getypt worden door 2 dames,  
 Elly Ransdorp en Ans Verhaar-Hoogkamer 
• Daar gaan een kleine 14 dagen inzitten, want het is vrijetijdsbesteding. 
• Dan gaat het typwerk naar Nel Rooyakkers en daar wordt het gestencild. 
 Inmiddels zijn we alweer 3 dagen verder. 
• Daarna moeten alle papieren naar Co en zijn vrouw Corry Rooyakkers,  
• Deze gaan nu de 450 clubbladen bij elkaar rapen en nieten. 
 Ook hier zitten al weer gauw enige dagen in. 
• Daarna gaat de hele zaak naar de overkant waar de familie Ruigrok voor de distributie zorgt. 
U ziet dus dat het zo’n 3 weken duurt voor het clubblad uitkomt ná de redaktievergadering. 
 
Gewijzigde verspreiding clubblad 
De bezorging geschied nu door de PTT. De grote voordelen zijn dat nu beslist iedereen een clubblad 
ontvangt, en ook dat iedereen het op dezelfde dag in de bus krijgt. Maar nog belangrijker is misschien wel, 
nu de verzending tegen een speciaal tarief geschiedt, dat het clubblad regelmatig iedere maand uitkomt. 
Meerdere leden uit een gezin ontvangen een exemplaar. Redaktie 
 
Verenigingsraad-sels 
De ledenraad heet vanaf nu verenigingsraad, maar waarom precies? Dit houdt verband met de nieuw te 
vormen statuten en huishoudelijk reglement. In principe kan een verenigingsraad het hoogste orgaan van de 
vereniging worden en een ledenraad kan dat nooit. De bezetting blijft zoals hij is, het is alleen een 
verandering van naam, in wezen was het al een verenigingsraad. 
 
Jeugd interland 
Dat “De Spartaan” inderdaad steeds hoger klimt, blijkt uit het feit, dat voor het eerst in de geschiedenis een 
Interland aan Lisse is toegewezen en wel de jeugd-interland Nederland-West Duitsland voor meisjes op  
21 juni 1970.        namens de verenigingsraad W.v.d. Krogt 
 
Spartaancomplex 
Ook ons eigen complex begint er aardig uit te zien. Het bestuur, ledenraad en enkele “gewone” leden hebben 
vele avonden hun beste beentje, in vele gevallen ook handje voorgezet. 
Enkele vulpenridders ondergingen een snelle hersenspoeling en ontwikkelden zich in een mum van tijd tot 
volleerde plantsoenaanleggers dan wel tegelzetters. Verder ligt de polsstokbak er nu ook prachtig bij.  
 
Gevaar 
Niet in het bos trainen op alle zaterdagen in de maanden Oktober-November-December en Januari. Dit 
vanwege het jagen op wild op deze dagen. Riskeer geen schot hagel in je achterwerk. 
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Het tien jarig bestaan 
Dit zal niet zo voorbij gaan. Een aparte commissie werkt nu reeds maanden aan de uitvoering van een 
spectaculair feest. Een speciaal gedenkboekje komt reeds 1 januari met de nieuwjaars-receptie uit. Duizend 
van deze boekjes zijn gedrukt. Het jaar 1971 zal in het teken staan van dit jubileum. Op 19 maart zal de 
eerste grote reunie zijn van al de leden, oud leden en bijzonder van de eerste veertig leden van het eerste uur. 
Deze eerste veertig zullen hiervoor speciaal uitgenodigd worden. Gaarne willen wij 
hun tonen, wat zij in beweging gezet hebben. 
 

1.74 m………Europese titel 
Direct na Mieke’s laatste poging klonk door alle luidsprekers van het stadion: 
“premiere: VAN DOÔ’N   PEJI BAH. 
Mieke van Doorn was eerste geworden. Kampioene van Europa, ’n nieuw 
Nederlands record. Zij was vanmiddag toch zonder meer de beste! Waar of niet? 
Wim van der Krogt 
 

1971 
Paaseieren 
Voor het eerst in de nog korte geschiedenis van de Spartaan werd er op 2e paasdag 
in het duin bij de Witte Raaf een wedstrijd in het zoeken van paaseieren gehouden voor de A/B jeugd, 
Dames, Heren en keepfitters. 
Producer Jan van Heek met zijn assistenten – Wim v.d. Krogt en ondergetekende waren ’s morgens om half 
negen uit Lisse vertrokken om de eieren op de meest onmogelijke plaatsen te verstoppen. 
Om even over elven, nadat elke groep z’n plattegrond met aantekeningen had gemaakt, gaven we het 
startschot. Als lopende controleposten bekeken we rustig hoe iedereen zich rot zocht naar de verdwenen 
eieren. 
Overstelpt met “ijzersterke” verhalen over de tocht, daalden we af naar ons vertrouwde barkrukje in de Witte 
Raaf, waar we ons wekelijkse slagroomgebakje en bakkie leut voor de laatste keer naar binnen toe werkten. 
De duintraining van het winterseizoen 1970/1971 zat er weer op.    Marga Kortekaas 
 
Joke en Wim 
Joke v.d. Stelt is dit jaar op fantastische wijze doorgestoten naar de wereldtop.  
Wim van Gerven is (ver) teruggezakt uit de Nederlandse top- 
JOKE en WIM hebben zich verloofd en trainen samen. Bravo Wim 
 

Slotfeest jubileumviering 
Het feest is bedoeld voor iedereen, alle leden t/m veteranen, ouders, juryleden, donateurs, oud-leden en tot-
enthousiasten. Het feest wordt gehouden in de tot feestpaleis omgedoopte tennishal van Oostdam te 
Noordwijkerhout. De entrée is voor iedereen gratis. Er is een speciale pendeldienst vervoersregeling. 
De volgende artiesten treden voor u op: Het orkest van Jan Gorissen speelt voor U van 20.00 tot 02.00 uur. 
Met o.a. Mini en Maxi, Het Cocktail Trio en Peter Oran goochelaar. Het enige wat wij van U vragen is: 
Komt allen, niemand uitgezonderd, op 9 oktober ’s avonds om 8 uur naar Noordwijkerhout. 
 

Vele oude bekenden uit de spartaan-historie waren aanwezig. Het was een grandioos feest. 
Er waren 7 leden 10 jaar lid. 
Marga Kortekaas, Henk paardekoper, Gerrit Verhaar, Wim van Gerven, Piet Beelen, Ed Beelen en Piet 
Wildeburg. Deze zeven ontvingen een zilver kadeau. 
 

Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst. 
Toen de vereniging in oktober 1961 werd opgericht, werd al zeer spoedig begonnen met de training van de 
jeugd. Hieruit zijn nu nog jongens en meisjes die wij allemaal kennen, o.a.: 
Aad v.d. Poel, Corrine Kaufman, Hans Lemmers, Ria Mesman, Pieter Paardekooper en Jos Grimbergen. 
Begon men toen met ± 30 tal, nu zijn het er ± 250 meisjes en jongens die iedere week op de baan trainen. De 
kreet die men dus af en toe hoort, “wie de jeugd heeft, heeft de toekomst”, is zeer zeker bij ons van 
toepassing. 
 

In 1972 zijn er geen clubbladen uitgekomen 
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1973 
Spartanen, het is een goede zaak dat onze Spartaanse spektakels weer tot leven zijn gebracht dank zij het 
initiatief van een aantal oudere leden. We hebben alle vertrouwen in deze groep, waarin mensen voorkomen, 
die op allerlei fronten in de vereniging aan te treffen zijn. 
De oprichting van de dames-fitheidsgroep blijkt in een behoefte te voorzien, vooral nu de groep op een voor 
de dames geschikt uur bijeen kan komen. Gezien de laatste berichten zou het ons niet verwonderen, wanneer 
Wil Duivenvoorde- v.d. Berg en Joke van Gerven – v.d. Stelt (veel dank voor jullie inzet) binnen een paar 
weken een groep van meer dan 100 dames moeten leiden.    De voorzitter. 
 
Een primeur op 17 februari 1973 
Tijdens internationale indoorwedstrijden in de Groenoordhal te Leiden verbeterde MIEL Puttemans het 
indoorwereldrecord 3000m tot 7.45.2 min 
Deze tijd werd met de stopwatch achtereenvolgens vastgesteld door...en daar zijn we toch wel erg trots 
op...niemand minder als onze eigen CORS RUIGROK en onze eigen JAAP GRIMBERGEN. 
Waarmede ik maar wil zeggen dat die hoofdletters van MIEL nu ook eens gelden voor CORS en JAAP. 
Proficiat  MART met zulke jurymensen!!!!      Redaktie 
 
NOS-Sport 
De tijd die werd besteed aan atletiek in NOS-sport was in december 1 min.15sec, januari 1 min.23sec, 
Februari (veldloop) 1min.30sec, op zondag 25 febr. (indoor Leiden) heb ik 2 min. 40sec. geklokt.  
’s Maandags heb ik direkt mijn chronometer weggebracht om na te laten zien. 
 
SPARTAAN-ATLETEN MAKEN EEN ONBEKEND ATLETIEK-ONDERDEEL BEKEND BIJ DE SPARTAAN. 
Te weten: Peter en Nico van Noort, Jan Heemskerk en Toon Homan.  
Het was een stralende morgen toen we ‘s morgens vroeg vertrokken richting Papendal voor de eerste centrale 
testtraining: Kogelslingeren. 
Na een uurtje grondbeginselen mochten we de kogel al wegslingeren. Om een uur of half één mochten we 
gaan lunchen, waarbij we te horen kregen dat Peter en Jan over twee weken mochten terugkomen en Nico 
(voorlopig) te licht werd bevonden.       De gebroeders. 
 
Disco-avond 
Na afloop van de succesvolle avond in Taveerne vroeg onze enige gestroomlijnde hardloper Piet Wildenburg 
twee surveillerende politieagenten of zij soms TWEELINGEN waren, omdat ze beide hetzelfde “PAKKIE” 
droegen. 
 
Clubontmoeting met de Leichlinger-TV 
Van 27 april – 29 april bracht de Leichlinger-TV ons een tegenbezoek. Na een verlate aankomst in 
ons clubgebouw op vrijdagavond werd zaterdagmorgen de bloeiende Keukenhof bezocht, waar 
onze gasten de ogen uitkeken van de bonte bloemenpracht. ‘s Middags werd het Bloemencorso 
bewonderd, waarna ’s avonds in de Taveerne de bloemetjes buiten werden gezet. De wedstrijd op 
zondag vormde de hoofdschotel van deze clubontmoeting, waarbij vooraf geschenken werden 
uitgewisseld. Voldaan keerden onze Duitse gasten  
’s avonds weer naar Leichlingen terug. Van 19 – 21 oktober brachten wij weer een bezoek aan 
Leichlingen, waar onze Duitse gastheren voor een gastvrij onthaal zorgdroegen. In de stromende 
regen vertrokken, werd met een eveneens verlate aankomst, zaal Harzheim te Leichlingen bereikt, 
waar ons hartelijke woorden werden toegesproken. Door de Spartanen werd deze vriendelijk 
ontvangst met een bloemenhulde beantwoord. De clubwedstrijd gepland op zaterdag kon wegens 
een onderwaterstaande sintelbaan niet doorgaan. Daarvoor in de plaats werd een tocht gemaakt per 
auto door het mooie Begische land dat in herfstkleuren zo prachtig voor de dag kwam. Een bezoek 
aan het bekende Mungstererviadukt en de Schlosz Burg aan de Wupper viel zeer in de smaak. De 
weergoden waren ons zondag opnieuw niet gunstig gezind want het regende pijpenstelen. Het 
atletiekprogramma werd verplaatst naar de Leichlinger Tonhalle waar een indoorontmoeting toch 
nog een sportief sukses genoemd kon worden. 
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1973 een glansjaar voor de D-jongens 
Een groepje jongens met redelijke aanleg, onder begeleiding van Hans, Wilma en Co Rooyakkers, hebben 
gezorgd dat 1973 voor de D-jongens de geschiedenis in zal gaan als een topjaar.  
De volgende gegevens bevestigen deze uitspraak: 
• Een vierde plaats bij het officiële Nederlandse Klubkampioenschap;  
• Een serie uitstekende prestaties op vrijwel alle onderdelen, resulterend in 19 plaatsen op de lijsten van de 

beste 10 en minder dan 36 plaatsen op de lijsten van de beste 25. 
(Bob Hoekstra, Gé de Munck, Dennis Teske, Johnny vd Zwet, Ard Vermeulen, Gé Paardekooper, Bert 
Hesseling). 
 

Prijzenkast 
Iedereen die nog bekers, medailles etc. die de vereniging toebehoren in zijn bezit heeft, wordt vriendelijk 
verzocht deze sportprijzen in te leveren op het secretariaat. Onze prijzenkast in het clubgebouw is nu in 
gebruik genomen en er is nog plaats voor deze attributen. Wim Kortekaas brengen we hierbij hartelijke dank 
voor het prachtige stuk werk, dat hij heeft geleverd bij de verwezenlijking van deze fraaie prijzenkast. 
 

1974 
Clubblad Spartaanse Spektakels 
Ons bekende clubblad kon in het verslagjaar gelukkig weer verschijnen. De nieuwe redaktieraad bestaande 
uit de heren Ben Ragas, Jan van Heek en Henk Paardekooper besloten deze onmisbare schakel nieuw leven 
in te blazen en presteerden het zowaar 11x te verschijnen. De bezorging van het cluborgaan kwam in handen 
van Marga Kortekaas, die met haar D-meisjes alle leden van een exemplaar voorzag. Een klein aantal werd 
per post bezorgd. Toon Homan wist op zijn manier het stencilwerk keurig te verzorgen. 
 
De wedstrijd in Leiden 
We gingen met een bus vol met kinderen naar de wedstrijd in Leiden. Het was slecht weer. Toen we daar 
aankwamen gingen we ons omkleden. De 60m werd eerst gelopen. We moesten toen even wachten en toen 
gingen we hoogspringen maar de kussens waren te nat. Toen gingen we maar verspringen, en daarna bal-
werpen. Het bleef maar regenen en toen hoefden we niet de 1000m te lopen. Het werd afgelast. We gingen 
allemaal kletsnat naar huis. Maar het is toch een gezellige dag geweest.  
Willeke Meeuwissen en Marleen v.d. Meer. 
 
IDEEËNBUS 
Door de verenigingsraad is een ideeënbus opgehangen in onze 
kantine. Hebben jullie ideeën en/of klachten deponeer ze in deze 
bus. Na de eerste lichting was er slechts één reaktie en was ook 
nog van een lid van een bezoekende vereniging. 
 
Jeugdsportkampen Uden 1974 
Het kamp Uden zit er al weer enkele weken op. Als we 
terugkijken op de 4 kampweken die we hebben gehad, 
mogen we zéér tevreden zijn. In dit clubblad geen grote 
verhalen van kinderen, leiders of leidsters. Dit doet 
misschien een beetje vreemd aan, maar we komen dit jaar 
uit met een eigen kampkrant, waarin de dagboeken zijn 
verwerkt van al die 4 weken Uden. 
Marga en Paula Kortekaas.  
 

1975 
Clubbladomslagen 
Omdat we geheel door onze voorraad omslagen zijn, komen we deze keer met een blanco omslag. 
De volgende keer komen we met de nieuwe omslagen, waarop nieuwe advertenties zijn 
opgenomen. 
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Wist u dat 

• Wist U dat…ons jongste lid 6 jaar is en ons oudste lid 79 jaar!!! 
• Wist u dat....Aad Kortekaas bij de eerste kompetitie in Nijmegen ontdaan uit de kleedruimte te 

voorschijn kwam, nadat hij uit een van de toiletten een collega-atleet om een startnummer hoorde 
smeken bij gebrek aan toiletpapier. 

• Wist U dat …Jan Randsdorp een poging heeft gedaan om te ‘vliegen’. Na de storm, die onlangs ons land 
weer teisterde, wilde Jan van een duintop naar beneden rennen, maar hij was blijkbaar vergeten dat de 
storm heel wat duin had weggeslagen, zodoende ‘vloog’hij naar het 3à 4 mtr. lager gelegen strand. Alle 
moeite was echter tevergeefs, hij haalde zijn vliegbrevet niet. 

 

Halve Finale Europacup 
Joke van Gerven en Mieke van Doorn zullen zaterdag 12 juli a.s. te Sofia in bovengenoemde wedstrijd 
uitkomen op resp. de 1500m en hoogspringen. Deze finale zal gaan tussen de landenteams van de DDR, 
Bulgarije, Joegoslavië, Zweden, Groot-Brittannië en Nederland. Veel succes!!! 
 

Vergadering 
Tijdens de vergadering van trainers en jeugdleiders van de Spartaan kwam een voorstel van de heer G.V. uit 
Lisse om in de circulaire van de vergadering niet meer te vermelden dat de vergadering om ong. 11 uur 
beëindigd zal worden. Dit om de ’s nachts om 2 uur thuiskomende en naar drank riekende heren te helpen de 
deegroller te ontlopen. Het voorstel werd met opvallend veel steun van de heer W.v.d.K uit Leiderdorp 
aangenomen, typisch een tweede wisseltruc. 
 
DE VENT MOET BLIJVEN  
(clubblad-omslag met hardloper) 
Zeker een jaar lang kijken we weer tegen hem aan. En met 
genoegen! Want hij kan bij ons geen kwaad meer doen. Misschien 
dat we binnenkort een naam voor hem verzinnen; dan wordt het 
helemaal persoonlijk. Als U nog een idee heeft…..?De redaktie. 
 

1976 
Wist U dat…..Marga Kortekaas tegenwoordig een functie heeft in 
het bestuur van de N.K.S. afdeling atletiek!   
 
Nieuws van de  ‘Stal’ 
Sinds enkele maanden bestaat er bij de Spartaan een onderafdeling 
met de volgende naam “stal neverrest”. Het initiatief is genomen 
door enkele AB-jongens, die door hun rencarrière meer op paarden 
dan op mensen gelijken. In principe behartigt de stal, geheel 
belangeloos, dus zonder winstbejag de belangen van alle 
middenlangeafstandlopers. 
Na de oprichting telde de stal de volgende drie leden: Dirk-Jan 
NEVERREST, Henry NEVERREST(leo), John Buitenzorg tot 
NEVERREST. 
Tot voor kort wist ondergetekende nog nauwelijks van het bestaan 
van dit supertrio, nu reeds ben ik aangekocht als vierde lid, omdat 
ik maandag 19 januari j.l. een verdienstelijke koers met 
hindernissen liep. Het meetrainen met de overige stalleden beviel 
me niet zo best, de training is wat zwaar voor een springer en 
kortebaandraver. Ik wil daarom het volgende voorstellen: Ik, Piet 
Dooieweerd, geef de pijp aan Maarten, stel mijn inkoopsom 
beschikbaar voor een betere draver. Een suggestie van mijn kant: 
Wat zouden jullie denken van Jan Randsdorp?  (sterk in gekort) 

(Namen door redactie opgevraagd: Dirk-Jan Veeger, Leo Walraven, 
John Duivenvoorden en Piet Walraven.)        Marga 
 



4 oktober 1961            40 jaar clubblad "DE SPARTAAN"            4 oktober 2001 

- 17 - 

Uit het interview met Henk Paardekooper, maart 1976 
…….een hoogtepunt in de Spartaangebeurtenissen vond Henk het feit dat hij in januari 1975 de vereniging 
voor de TV kon vertegenwoordigen in de toen gehouden sportkwiz t.g.v. de verkiezing van de 
sportman/vrouw van het jaar. Zijn deelname leverde de vereniging nog F 500,- op, waarvoor chronometers 
gekocht konden worden. Zijn secondante was ‘de’ Sjoukje Dijkstra. 
 

Verslag van de controle door de kascommissie 
(iets ingekort) 

De leden der Spartaan Landkroon en Heemskerk 
Kregen de opdracht voor een zéér leuk werk 
Waar ze al jaren naar hadden verlangd 
eens kijken hoe je een penningmeester vangt!! 
…De heer Schipaanboord was nl. pas verhuisd 
en wij dachten.die heeft de Spartaan er in geluisd. 
Enfin wij zoeken in alle boeken 
er kwam echter niets uit de doeken. 
 

 
…We bekeken de zaak nogmaals van iedere kant 
inkomsten, uitgaven, salarissen en de opbrengst 
van het lopen langs het strand. 
Tenslotte vinden wij het reuze fijn 
te vertellen hoe gelukkig en blij de Spartaan met 
zo’n penningmeester mag zijn 
Daarom tot besluit 
De gehele kas klopte, tot op de laatste duit. 

Klubrekords en groei in de breedte 
Het laat zich aanzien dat 1976 vooral het jaar van de sterke groei in de breedte wordt. In alle katagorieën  is 
dit gelukkig te constateren, in de herenvleugel in wat sterkere mate dan in de damesvleugel. Aan de top staan 
de jongens-A met ruim 60 prestatieverbeteringen op de lijsten van de 25 besten. Niet minder dan 300 
verbeteringen konden binnen een periode van 6 weken worden geboekt. Vanuit deze groei ontstaat 
vanzelfsprekend een groei naar de top.. zoals Martin van Rijssel (jC: 800m 2.04.1 en 1500m  4.25.2) en Piet 
Walraven (jA: 110mH 15.7sec, hoog 1.90m). 
 
Wist u dat ……de Spartaan donderdag 15-7-’76 is wezen polsstokverspringen in Noordwijkerhout. 
Dit allemaal vanwege de vakantietraining. Wat zullen ze daar gelachen hebben, behalve Aat 
Kortekaas, want die was zo fortuinlijk om tijdens een sprong zijn enkel te verstuiken. Vanaf deze 
plaats van harte beterschap en hopelijk ben je vóór de competitie weer hersteld. 
 
Pupkrant 
Deze maand is het dan eindelijk zover. Ons blaadje krijgt een naam. Het was voor de jury moeilijk 
om de leukste naam te vinden. Wel moet ik even schrijven, dat de jongenspupillen ook wel eens in 
de pen mogen klimmen. Er kwam slechts één naam uit jullie groep. De jury heeft een keuze 
gemaakt: DE PUPKRANT van Jolien de Vries. Hieronder volgen de overige ingezonden namen: 
Kletsmajoor, Pupillenknallers, Praathoekje, volle mond majoor, ’t Kletsblaadje, Knabbeltje, 
Hoeperdepoep, Schrijf maar door, Hutselklutselkrant, Pupillenpraat, Bibberbillen, 
grapjesblad/zweetblad, ’t Groenwitje, Grabbeltonnetje, Kreukelblad. 
 
Het vierspan 
Woensdag 15 september, de inmiddels befaamde belangenvereniging voor jong-atleten kwam in 
aktie. Het vierspan: John, Dirk-Jan, Piet en Leo ging een aanval doen op het clubrekord 4 x 400m 
jAB. De plaats van handeling was de pittoreske 350m baan van de Gemeente Leiden. Het 
clubrekord, waar de nu nog steeds aktieve clubgenoot Piet ruigrok nog voor heeft gerend, stond op 
3.46min. Deze tijd bleek binnen ons bereik: De tijd van 3.40.0 toont aan de stal Neverrest 
gedurende zijn bestaan van een jaar is uitgegroeid tot een eenheid, welke in atletiekkringen als 
uniek mag worden beschouwd.    Leo. 
 
Spartaanse Spektakels 
Is de Spartaanse Spektakels dan zo populair? Behoorlijk. We weten dat er gezinnen zijn, waar één 
van de gezinsleden, door de ouders verplicht wordt om lid te worden van de Spartaan om zodoende 
te kunnen beschikken over de Spartaanse Spektakels, omdat deze nu eenmaal niet in de kiosken 
verkrijgbaar is, zodat de gehele familie zich in het blad kan verzinken. 
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1977 
LOTTO: raden van het reservegetal 
Grappig eigenlijk, dat je iets opzet met de bedoeling om aan geld te komen (naar idee van de voetbal-
vereniging U.V.V.) voor een bepaald doel. In ons geval betreft dit het formeren van een massagepot. En dan 
ineens lees je in de atletiekwereld, dat ook de Helmondse atletiekclub hetzelfde realiseerde. 
Wat is de opzet?       Wel: men raadt voor F 1,- het reservegetal van de Lotto. De winnaar ontvangt F 20,- en  
F 21,- komt in de massagepot. 
Zodoende is de vereniging in staat massagehulp te verlenen aan iedereen binnen de Spartaan die deze 
verzorging nodig heeft.  Namens de Technische Raad,  Jan van Heek 
 
De superlange afstanders. 
De oprichting van de superlange afstanders (S.L.A..) groep is bij de leden goed aangeslagen. Voorts heeft dit 
initiatief geleid tot aanmelding van meerdere nieuwe leden. Onder leiding van de heren Schot, Assendelft en 
van Tilborg, geruggensteund door jan van Heek inzake de trainingsmethodiek, zal deze afdeling zonder 
twijfel uitgroeien tot een sterke groep binnen de Spartaanse gelederen. 
 
Wist U dat…. 
Gerrit Verhaar, in de week voor de kompetitie, zijn tranen nauwelijks kon bedwingen toen de spikes waaraan 
hij zo gehecht was van ellende van zijn voeten vielen. Het was nog een paar uit de tijd van Wilfred (ong. 7 
jaar oud). Nu moest Gerrit noodgedwongen voor de kompetitie nog een paar nieuwe. Wie weet heeft hij er 
nog wat aan in de finale???? 
 
Twee veulens (die ook wel een mals blaadje lusten) 
Met grote vreugde en blijdschap geven wij de Spartaanse gemeenschap kennis van de opname van ons, 
Wayne en Pim, in het besloten jonge hengsten comité De Stal. Dankbaar zijn we vooral de sekretaris voor de 
snelle afhandeling van de sollicitatieprocedure. Wie schetst onze verbazing toen wij na drie maanden van 
geduldig wachten toch nog het “ja-woord” kregen. Wij beseften natuurlijk ten zeerste dat aan een onderzoek 
naar onze persoonlijke gegevens veel tijd ten gronde gaat, daar “de Stal” de intellectuele bovenlaag van de 
Spartaan vormt en natuurlijk wil blijven vormen.  
Wijzelf vinden, in al onze bescheidenheid, dat de toetreding van ons zelfs een verbetering is van dit peil, daar 
wij direct bij onze opname in de groep onszelf voorgenomen hebben ten alle tijden ons in te zetten voor de 
Spartaanjeugd in het algemeen en “de Stal” in het bijzonder. Door hard werken, zelfkritiek, evaluatie en 
“background-touch” zullen wij proberen een vruchtbare bijdrage te leveren aan het culturele en sociale leven 
binnen onze bloeiende jeugd.        Wayne en Pim 
 
HOERA, WE HEBBEN WEER DE ATLETIEKWERELD GEHAALD!!!!! 
“Spartaanse Spektakels heet het clubblad van de Spartaan Lisse. De laatste uitgave was een soort 
jubileumnummer, want het was voor de 150e maal, dat het clubblad verscheen. De eerste keer was dat in 
februari 1962, toen oud-voorzitter C. Strik o.a. memoreerde dat de Spartaan honderd leden telde. Nu gaat het 
al richting 600… De huidige voorzitter ir. A.H.J. Paardekooper verrast in het jubileumnummer met een lijst 
van de beste 100 atleten en atletes op één onderdeel vanaf de oprichting tot 1 augustus j.l. Mieke v. Doorn 
voert met haar 1.88m hoog (goed voor 1104pt) de ranglijst aan voor Annemieke Bouma met 1.82m hoog, 
Ilja Keizer-Laman met 2.02.8 op de 800m, Joke v.d. Stelt met 4.14.0 op de 1500m en Hanneke Glas met 
1.76m hoog. De heer Paardekooper beperkte zich dit keer tot de dames. De heren komen de volgende keer 
aan de beurt. Interessant is in de lijst de vermelding of de atlete nog lid is, en zo ze gestopt is, waarom ze dat 
deed. Eén voorbeeld: al lang hoorden we niets meer van jeugdhoogspringster Hanneke Glas. De reden, lezen 
we: geen belangstelling meer. Kortom, een erg lezenswaardig maar ook leerzaam overzicht.” 
 

1978 
NIEUWE TRAINER  C-JONGENS 
De meeste Spartaners zullen het waarschijnlijk nog niet weten maar de C-jongens hebben sinds eind 1977 
een nieuwe trainer. Na het vertrek van Albert  Bosman en Piet Walraven die de C/D-jongens het seizoen 
1976/77 getraind en begeleid hebben, namen Jaap van Amsterdam en Peter Jonkheer die taak van hun over 
wat betreft de D-jongens. Maar voor de C-jongens was vanaf half oktober geen eigen trainer.  
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Die is inmiddels in de persoon van Ed de Vos, een 23-jarige Lissenaar studerend aan de academie voor 
lichamelijk opvoeding in Den Haag, gevonden. 
Ed draait nu al zo’n drie maanden met zijn groep in de zaal en op de baan. Ed, namens de hele Spartaan 
welkom en veel succes met je groep. 
 
Vlug & Lenig-wisselbeker voor Joke van Gerven 
Op de jaarlijkse algemene vergadering van het district West II van de K.N.A.U.  op 4 maart j.l. te Rotterdam 
werd de beste jaarprestatie 1977 beloond met de V&L-wisselbeker. Spartaan-atlete Joke van Gerven die op 
dat moment met vakantie was mocht later de trophee in ontvangst nemen i.v.m. haar fraaie tijd tevens nieuw 
Nederlands record van 9.05.6min op de 3000m, gevestigd op 9 juli 1977 te Sittard. Joke van harte proficiat 
met deze onderscheiding.  
 
TWEEDE DISCUSSIEDAG ATLETIEKVERENIGING DE SPARTAAN 
Op 18 februari j.l. hield de Spartaan haar 2e discussiedag en wel in Hotel de Duif in Lisse. Onderwerp was: 
de betekenis van de prestatie in de sport. Om 11uur kon voorzitter Paardekooper, die deze dag als 
gespreksleider optrad ca. 25 belangstellenden welkom heten. 
De opzet van deze discussiedag was als volgt: na twee inleidende “spreekbeurten” van Jan van Heek en Nico 
Warmerdam werd in een drietal groepjes over de voorgelegde stellingen gediscussieerd. Na de lunchpauze 
brachten de groepsleiders verslag uit aan de plenaire vergadering waarop de beide inleiders reageerden en 
commentaar leverden. De voorzitter maakte aan het eind een korte samenvatting en sloot de discussiedag. 
           Peter en Louis 
 
Wat ik allemaal vond toen ik de kantine opruimde:  
1 paar slippers 
6 marspapiertjes 
1 paar teenslippers 
3 voorgekauwde kauwgoms 
1 paar gympies 
2 milkywaypapiertjes 
1 paar sandalen 

 
3 uit elkaar liggende tafels 
1 paar laarzen 
4 stoelen omver 
1 blauw t-shirt 
een heleboel doppen 
1 blauw trainingsjack 

 
 

4 kratjes lege flessen in de 
kantine 
3 regenjacks 
2 beschimmelde boterhammen 
3 witte t-shirts 
een heleboel glas en stof 
 
Cuny de Nie 

 
Aan de Spartaanse Gemeenschap, 
Over precies een maand zal ik het voorzitterschap overdragen, aan 
mijn opvolger, Nico Warmerdam, die tijdens mijn vakantie door de 
verenigingsraad, het hoogste orgaan in de Spartaan als zodanig is 
gekozen. Ik vertrouw, dat die avond vele leden getuige zullen zijn 
van dit bijzondere gebeuren in onze vereniging. 
Ik geloof, dat het goed is, dat funkties niet te lang worden vervuld. 
Vervanging en verjonging kan een bijdrage zijn voor het behoud van 
de vitaliteit in een gemeenschap. Ik verdwijn als voorzitter na een 
periode van 15 jaar. Wel hoop ik een aantal deelfunkties te kunnen 
en mogen vervullen. De belangrijkste is wellicht die in de 
akkommodatiekommissie, welke de opdracht van het bestuur heeft 
gekregen om alles te bewerkstelligen om binnen de kortst mogelijke 
termijn een atletiekakkommodatie te verwerven, welke voldoet aan 
de normaal te stellen eisen in deze tijd, zeker voor een vereniging als 
De Spartaan, die reeds vele jaren op nationaal niveau tot de grootste 
en sterkste verenigingen behoort. Daarnaast hoop ik als microfonist 
en als samensteller van de ranglijsten nog enige jaren te kunnen 
figureren, waardoor ik niet zo gauw zal vervreemden van deze 
atletiekgemeenschap. 
 
Ir A.H.J.Paardekooper 
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De overdracht op 7 juli vervult me nu reeds met een mengeling van weemoed en dankbaarheid. Weemoed, 
omdat dit gebeuren opnieuw een teken is, dat de tijd als zand door je vingers lijdt. Dankbaarheid omdat ik in 
die 15 jaren in de Spartaan zo dikwijls heb mogen ervaren, wat goed – echt en waar is. De Spartaan is een 
sprankelende gemeenschap, waar het atletiekspel middel is om met elkaar, maar ook voor jezelf, een stuk 
levensvreugde te verwerven en ook om een stukje geluk mee te geven. Die vreugde en dat stukje geluk heb 
ik in al die jaren zovele keren mogen ervaren door tallozen uit onze gemeenschap. Ieder, die me daartoe een 
bijdrage heeft gegeven, wil ik daarvoor bedanken. 
 Tot 7 juli, de dag waarop Nico Warmerdam het voorzitterschap aanvaardt. De Spartaan kan de 
nieuwe voorzitter dan in vol vertrouwen begroeten.      De Voorzitter. 
 

Heren Onderlinge 10-kampers 
Dit schrijven is een uitnodiging, die opgevat moet worden als een uitdaging, aan alle mindere goden onder de 
enthousiaste heren 10-kampers, die straks, aan het einde van  het seizoen, hun veelzijdige krachten weer op 
de proef willen en gaan stellen tijdens het onderlinge meerkampweekend. 
Ikzelf mag mij ook weer rekenen onder deze krukken, die niet zoveel punten vergaren, maar wel veel plezier 
beleven aan deze wedstrijd.         Aad Kaandorp. 
 

Wist U dat.. Nico v.Noort op zoek is naar 8 stuks rechterschoenen. Wie kan hem daar aan helpen??  
Hij heeft namelijk thuis 8 linkertrainingsschoenen staan, die nog bijna helemaal nieuw zijn, vandaar deze 
oproep. Niet dringen a.u.b.  
 

Hoofdklasse 
Vele jaren stelt de Spartaan haar kandidatuur voor de Hoofdklasse. Vele malen mislukte het. 
Dan een verandering van de taktiek, niet alleen op de prestatie wordt getraind, ook de sfeer in de groep wordt 
geobserveerd en verbeterd. (we zitten nu in de jaren van en kopje koffie na de duintraining, gezamenlijke 
duurlopen, sport- en spelavonden e.d.) En zie de taktiek heeft succes. De Dames blijven en de Heren komen 
in de hoofdklasse. 
 

Geachte redactie 
De Spektakels is een clubblad dat ik altijd met veel plezier lees. Nóg meer onder de indruk ben ik van het 
vele vrijwilligerswerk dat bij de Spartaan gebeurt. Door een heel legioen mensen wordt een berg werk 
verzet, dat men bijna “uit de tijd” zou moeten noemen, maar wat een grote bewondering verdient! 

A.J.Krol, Voorhout 

1979 
Advertentie 
Wegens onhoudbare omstandigheden dringend gevraagd: 
Een afzuigkap tijdens de krachttraining. P. Walraven 
 

Dames fitheidsgroep 
Op vrijdagavond 22 juni a.s. zal er voor de dames van 
de fitheidsgroep een duinstrandwandeling worden 
gehouden. 
Deelname gratis 
Vertrekpunt van de wandeltocht is bij restaurant “De 
Duinrand” in Noordwijk, waar ook na afloop van de 
tocht gelegenheid is om iets te gebruiken. 
Sportieve kleding, o.a. trainingspak wordt 
aanbevolen. 
Dora Bervoets 
 

Wij feliciteren: 
- Piet Bervoets  - Peter Jonkheer  - Piet Klompmaker  - Wim v.d. Krogt 
- Jan de Ridder  - Joop van Stijn  - Joop Verburgt   - Gerrit Verhaar 
met het behalen van de aantekening “3” –starter – op hun jurydiploma. Wij danken trainster en trainer en last 
but not least de dames en heren atleten voor de talrijke gemaakte starts. 
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Klacht (vorige aanmaning: 1 jaar geleden) 
Waarom zijn er alleen mannelijke Spetters? 

Houdt de tekenaar alle vrouwelijke spetterinnetjes voor zichzelf of houdt hij niet van het vrouwelijk 
geslacht (wat ik betwijfel). 

Lieve tekenaar: Ik zou graag wat mooie spetterposters boven m’n bed hangen. 
Is daar nu echt niets aan te doen?          Een fanatieke lezerkijker. 
 
Wim van Gerven 
Tijdens de meerkampkampioenschappen op zondag 7 okt is op een goede wijze het afscheid van Wim van 
Gerven als wedstrijdatleet gevierd. De 1500 m, het laatste nummer in de tienkamp, werd daartoe benut. 
Samen met Piet Beelen en Bert Smit waarmee hij in de beginjaren van de Spartaan 1962 – 1968 zoveel 
triomfen heeft behaald. Het lijkt goed om het nieuwe lid van verdienste, geboren op 21-12-1941 en vanaf de 
oprichting in 1961 aktief atleet, in het voetlicht te brengen. In de 18 jaren heeft Wim een vloed van prestaties 
geleverd, waaronder meerdere van Nationaal niveau. 
 

1980 
Plan Sportpark-Zuid 
Het Plan Sportpark-Zuid is nu definitief door de raad goedgekeurd. Dit betekent dat de voetbalverenigingen 
vanaf april ’80 kunnen gaan uitzien naar de verwezenlijking van hun nieuwe accommodatie, die eind aug ’81 
in gebruik genomen zal gaan worden. Dat betekent dat de huidige accommodatie wordt verlaten en “De 
Spartaan” hier haar domicilie verkrijgt en dan op een ………kunststofbaan. 
 

Spartaan familie van de maand 
De Spartaanfamilie van de maand is dit keer de FAMILIE BIERMAN, uit de ooievaarstraat te Lisse.  
Zoon Frans meldde zich onlangs aan bij de Spartaan hetgeen wil zeggen dat er nu 7 mensen uit deze familie 
lid zijn: Marja ’59 - Dames, Jacqueline ’62 - A-junior, Elly ’64 – B-junior, Frans ’65 – C-junior, Tonny ’67 – 
C-meisje, Kees ’68 – D-jongen, Antoon ’71 – B-pupil 
 

Open Oostelijke Kampioenschappen in Zwolle 
Dit was best een leuke, maar vermoeiende zondag. De maandag was iets minder leuk, vooral toen Marga 
vroeg of ik er een verslag van wou schrijven en ik nog ja zei ook.                                       John van Loon 
 

De gouden medaille 
Werd toegekend aan de corsowagen “Tussen, zon, maan en sterren” van de Gemeente Lisse, die door “De 
Spartaan” in eendrachtige samenwerking met bloemen was opgetuigd. Hartelijk dank aan allen die hebben 
medegewerkt die twee dagen daar in de Hobahohallen en waar weer eens bleek hoe ons bestuur kan rekenen 
op haar leden, wanneer dat noodzakelijk is. Aardig is het om te weten dat “onze corsowagen” is uitverkoren 
om naar Zweden te gaan om aldaar opnieuw tentoongesteld te worden. 
 

Wat mij overkwam tijdens de marathon 
Stel u voor, ik loop op mijn laatste benen ergens op de Delfweg. Plots komt er een C.D.A.’er naast mij lopen, 
u weet wel zo’n Lisser raadslid, en die roept: “op asfalt gaat ook zie ik”  ! Ik verzwijg maar wat ik 
geantwoord heb met 35 km in de benen en een fatamorgana van een kunststofbaan voor ogen.       
Nico Warmerdam 
 

Geen wedstrijden op moederdag. 
Aan alle deelnemende competitieploegen in de beide hoofdklassen is middels hun vereniging een verzoek 
gericht om in te stemmen met ons verzoek om voortaan geen competitiewedstrijden meer te organiseren op 
Moederdag. Enige verenigingen hebben reeds positief op ons verzoek gereageerd. Daarna zullen wij e.e.a. 
voorstellen aan de competitieleiding K.N.A.U.    Henk Paardekooper(Sekr.) 
 

De gevolgen van de slechte toestand van de sintelbaan. 
De sprint en hordetraining is op de weke baan niet verantwoord te houden. Vandaar het wonderlijke 
verschijnsel: training op de aanlopen van de springbakken! De binnenbaan is zo slecht dat meerder van onze 
lopers uit moeten wijken naar het bos of naar de weg. Bovendien verliezen we steeds meer aan kwaliteit, 
vooral op de loopnummers. Lopers van andere verenigingen ontlopen onze open wedstrijden. 
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1981 
Het estafettestokje:  
Hoeven de dames van de Spartaan niet meer gestimuleerd te worden? 
Ja, deze indruk kregen de dames van de Spartaan toen zij op de Nieuwjaarsreceptie tijdens het 
uitreiken van de prestatie- en stimulansprijzen te horen kregen en later in het clubblad lezen konden, 
dat er geen dame te vinden was voor de stimulansprijs. Stimuleren betekent toch prikkelen / 
aanzetten tot en daarom vind ik het erg jammer dat er juist in onze groep die toch al erg klein is 
maar waarin toch een goede inzet getoond wordt, niet één dame te vinden was voor de 
stimulansprijs. 
We hebben het vorig jaar toch weer gepresteerd om in de hoofdklasse te blijven en ook individueel 
zijn er goede prestaties geleverd. Deze kwamen misschien niet op de Nederlandse bestenlijsten 
voor, maar waren wel goed genoeg om persoonlijk records te laten sneuvelen. 
Misschien is het niet uitreiken van de stimulansprijs een extra prikkel voor de dames om er dit jaar 
weer keihard tegenaan te gaan. 
Ook ik werd dit keer niet gestimuleerd en dus voor mij een goed excuus om er een jaartje tussen uit 
te knijpen. Daarom wil ik deze wissel goed voeren en geef het stokje van Marian v.d.Niet, omdat de 
wissel tussen ons in al die jaren nooit fout is gegaan.               Jeannette Bosman. 
 
Een halve dag Breda….en een half jaar Spartaan. 
Na afloop van de “Nike”-cross in Breda kwam Piet Waaning met de vraag of ik een verslag wilde maken van 
deze cross. In één adem door vroeg hij tevens of ik mijn ervaringen van een half jaar Spartaan op papier 
wilde zetten. In eerste instantie heb ik met een vraag geantwoord, nl. of het mogelijk was om nee te zeggen. 
En wanneer jullie dit lezen weet je ook dat ik niet naar huis hoefde te lopen, hoewel dat wat het weer betreft 
geen probleem was geweest…… 
Als ik wat ga zeggen over mijn ervaringen van het eerste halfjaar, zal dat onvermijdelijk betekenen dat ik die 
plaats tegen de achtergrond van feiten en indrukken bij 3 vroegere verenigingen opgedaan.  
Zonder verder aan te geven te geven in welke categorie de diverse verenigingen vallen, kom ik wel tot de 
conclusie dat de Spartaan gelukkig voor mij tot de goede groep behoort.  Wat mij betreft mag dit best een 
compliment inhouden voor de vereniging en haar trainers. Daarnaast is hier een hechte band tussen de leden, 
waardoor de vereniging soms één grote familie lijkt. Deze band en de goede sfeer dragen naar mijn mening 
belangrijk bij aan het plezier en de prestaties in onze sport. 
Kortom, met deze karakteristiek wil ik aangeven, dat het erg prettig is om lid te zijn van de Spartaan en 
tevens dat ik me er thuisvoel.        Paul Broekman.  
 
Wie komt ons versterken???? 
Wij zoeken kontakt met belangstellenden (al of niet lid van de Spartaan) : 
• 27MC-ers, die bereid zijn met hun apparatuur de kommunikatie te verzorgen bij wegwedstrijden als de 

25km, halve of hele marathon 
• mensen die terzijde willen staan bij de organisatie van ontspanningsaktiviteiten  zoals bv. 

klaverjaswedstrijd, jeugdkarnaval, disco-middag 
• enige electronici, die de mogelijkheid willen bestuderen of het technisch en voor onze vereniging 

financieel haalbaar is een automatische tijdwaarneming te ontwerpen en te bouwen. 
 
DE GROOTSTE TIEN VAN NEDERLAND 
Over 1980 was de Spartaan bij de grootste tien atletiekverenigingen van Nederland nr.6. Hierbij 
moeten we in aanmerking nemen, dat de KNAU de bedankte leden in de loop van het jaar niet in 
mindering heeft gebracht. 
1. P.A.C.  Rotterdam 763 
2. Achilles Etten-Leur 730 
3. Hellas  Utrecht 712 
4. THOR  Roosendaal 709 
5. Sparta  Den Haag 706 

6. De Spartaan Lisse  698 
7. Sprint  Breda  695 
8. A.A.V.’36 Alphen adRijn 660 
9. G.A.C.  Hilversum 627 
10. A.A.C.  Amsterdam 625 
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Resultaten bij de Nederlandse Jeugd Kampioenschappen te Nijmegen op 19-20-21 juni  1981 
Kees Toussain Kampioen B-jeugd Nederland  100m in 11.0sec Clubrecord 
Kees Toussain Kampioen B-jeugd Nederland 200m in 22.3sec Clubrecord 
Peter Blokker Zilveren medaille B-jeugd 300mH in 39.3sec Clubrecord 
Peter Blokker Zilveren medaille B-jeugd hinkstapsprong 13.32m Clubrecord 
Peter Blokker Bronzen medaille B-jeugd 400m in 50.5 Clubrecord 
 
Een beschouwing vanwege het Ned. KlubKampioenschap van de D-jongens 
19 september 1981 is een historische dag voor de Spartaan geworden. Voor het eerst in de geschiedenis van 
20 jaren heeft een ploeg het nederlands kampioenschap verworven. Deze eer komt toe aan de D-jongens 
onder leiding van Peter Jonkheer, Jaap v. Amsterdam en Don Zirkzee.  
De AB-meisjes en –jongensploegen en ook de damesploeg hebben enkele malen een 4e en 5e plaats bereikt
        De Samensteller, Ir. A. Paardekooper. 
Spartaan-limerick 
Een jarige sportclub uit Lisse  Het kaart en kwartetspel van Lisse 
Hoorde eindelijk de gemeente beslissen  Mag niemand binnenkort missen 
Voor onze Spartaan  Want een sportieve Spartaan 
Een snelle kunststofbaan  Klopt binnenkort bij U aan 
Om geen enkel rekord meer te missen. En dan kunt U met ja slechts beslissen 
Loes Rosdorff. H. Paardekooper, secr. 
 
Jeugdsportkampen 
In 1982 zal het voor de 15e maal zijn dat de Spartaan deelneemt aan de door de NKS georganiseerde 
jeugdsportkampen. 1810 jongens en meisjes inklusief leiding hebben in al die achter ons liggende jaren reeds 
genoten van een kampweek, waarin de ontmoeting met kinderen uit andere verenigingen en andere takken 
van sport, door middel van sport en spel centraal staat. Elk jaar opnieuw weer komen de deelnemers /sters 
terug met enthousiaste verhalen. Voor ons een teken om door te blijven gaan met de inschrijving voor dit 
soort kampen. 
 

1982 
Opheffing verenigingsraad 
Na onderlinge samenspraak, na samenspraak met het bestuur en na oriënterende gesprekjes met diversen 
onder U, menen wij te moeten constateren, dat de V.R. in deze tijd geen bestaansrecht meer heeft binnen de 
vereniging. 
Opgericht aan het einde van de jaren zestig, toen geheel passend in het tijdsbeeld van de democratisering, 
heeft de V.R. zijn stempel kunnen drukken op een aantal belangrijke stromingen (financieel, technisch, in de 
morele sfeer). Doch nu zijn wij ontaard in een veredelde feestcommissie.   Aad Kaandorp. 
 
Van de Voorzitter: de LOOPATHON 
De eerste klap is een daalder waard, is een spreekwoord dat voor ons Spartanen zeker mag gelden 
als we terugkijken naar onze Loopathon. Goed weer, een goede stemming en een goede opkomst, 
gekoppeld aan een enorme inzet bracht de Spartaan de eerste financiële middelen die we zo 
broodnodig hadden. Er werd gemikt op 15.000,-  Wat een voldoening geeft het dan als je aan het 
eind van de dag hoort dat  de F 30.000,- gehaald is. 27 maart 1982 vond een echte Spartaan-
happening plaats. Ruim 240 atleten, fitters en fitsters, geassisteerd door jury en wedstrijdsecretariaat 
maakten dit sukses. Bedankt!                         Nico Warmerdam. 
 
Promotion-team 
Achter dit vreemde woord gaat een zeer omvangrijk begrip schuil. Wim van der Krogt deelde mee 
dat er een promotie-commissie is opgericht. Deze zal trachten de baan en de vereniging in 
Nederland bekend te maken. De openingswedstrijd is daartoe een goede gelegenheid om te 
beginnen.  
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Werkers door bestuur beloond 
De leden die hun tijd gaven aan het renoveren van de kleedruimten en kantine werden verzocht om vrijdag 
29 oktober naar de kantine te komen om even gezellig met elkaar de resultaten te laten zien aan de echt-
genoten, zodat die tenminste eens zagen, waarom ze zo dikwijls alleen hebben moeten zitten. Piet Ruigrok, 
Theo Waasdorp en Anton Sacharias werden speciaal genoemd, en alle overigen werden ook bedankt. 
 
1983 
Van de promotie-commissie: 
Op dit moment is het hoofddoel: het voorbereiden van de officiële opening van de baan op 7 mei 1983, met 
de nodige festiviteiten, die daaraan in die week voorafgaan. Dat werk bestaat uit: 
1. Het benaderen van Nederlandse topatleten 
2. Het zoeken naar sponsors 
3. Coördinatie van de overige festiviteiten in de week van 1 tot 7 mei 
4. Verzamelen/uitwerken en beoordelen van alle ideeën die t.a.v. deze openingsweek binnenkomen. 
Programma: 1 mei Olympische Spelen  voor de CD-jeugd 
  2 mei  Fietstocht voor alle leden 
  3 mei Zeskamp voor bedrijven en verenigingen 
  4 mei  Fitters-wedstrijd 
  5 mei Pupillenmiddag 
  7 mei  officiële openingsdag  en nationale wedstrijd om Ter Specke-bokaal. 
 
Spuug in de goot ! 
Onze atletiekvereniging heeft in haar bezit een schitterende rode loper welk uitgespannen is over 400m en 
stralend en uitnodigend ligt te pronken. Nog wel… want …oh, oh, wat ik daar zag tijdens een druk bezette 
trainingsavond: ronddravende atleten die tijdens het lopen allerlei spuug, snot en griemels en andere 
groezelige dingen neer gooien. Als het nu netjes op het tapijt gedeponeerd zou worden, maar zelfs met hun 
handen durven ze het niet beet te pakken. Waarom moet dat nu op ons hoog polige tapijt met poriën, die zo 
toch verstopt raken!! Er is immers een goot langs de baan, net zoiets als bij koeien in de stal, zodat die 
glibberige derrie afgevoerd kan worden.  
 

DE ORGANISATIE VAN DE OLYMPISCHE DAG OP 1 MEI 1983 
Marga’s zus Lea v.d. Aart – Kortekaas maakte eigenhandig de Olympische vlag, hetgeen haar uitstekend gelukt is en 
zorgde tevens voor de kussentjes bij de prijsuitreiking. 
Hans Goldenberg had wat pottenbakkerswerk gezien van mevr. Baudet en kwam op de gedacht haar te vragen medailles 
te vervaardigen, welgeteld 90 stuks,  allen met verschillende opdruk, wat ze gaarne deed  
(al wist ze toen vast niet waar ze precies aan begon, want het is een hele klus). 
 

Limerick 
Te Dublin in het groene Ierland 
vloog een slingerkogel uit de hand 
met maar liefst 60.10 meter 
vestigde spartaanse Peter 
een nieuw record voor zijn land. 
 

Nederlandse Kampioenschappen Meerkamp  te Lisse. 
….Wij logeerden tijdens het NK Meerkamp bij fam. v.d. Lans, en werden gevraagd een stukje te schrijven 
voor het clubblad. De mening, die op dit papier wordt vastgelegd , is namens de hele tienkampersploeg 
bevestigd. Door de juryleden is alles goed verlopen en volgens tijdsduur. Met als belangrijkste punt, het was 
een zeer atleetvriendelijke wedstrijd. Onze complimenten Spartaan Lisse. 
Felix v.d. Meer (PSV Eindhoven) en Peter Holthuysen (Festina Venlo). 
 

Van de voorzitter (Nico Warmerdam). 
De Spartaan zit weer in de lift, je merkt het aan de sfeer en je merkt het aan de prestaties.  
Ook op het organisatorische en bestuurlijke vlak komt de Spartaan binnenkort weer in de lift. Na lang zoeken 
en veel praten is er een opvolger gevonden voor het voorzitterschap.  
Het bestuur is unaniem van mening dat Dick Weijers, door zijn bemoeienis met het wedstrijdsecretariaat en 
door zijn beide atletiek bedrijvende kinderen, voldoende is ingeburgerd in het spartaanse wereldje om deze 
taak op uitstekende wijze gestalte te geven.   
Daarnaast stel ik U voor aan mevr. Riet Baudet, de nieuwe penningmeester.  
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EEMHOF 1983  (SENIORENWEEKEND) 
Na alle ingezonden stukken over dit fantastische kamp nieuwe stijl, zoals uit de mond van Wim v.d. Krogt 
was komen rollen, hier een stukje van één radertje van het organisatie-(d)uurwerk. 
De bovenstaande titel verraadt al een beetje dat er meerdere van dit soort weekends gaan komen, want dit 
weekend smaakt naar meer. 
Wij als organisatie hebben genoten van de inzet en hulp van alle deelnemers bij alle aktiviteiten zoals het 
levende stratego, de kwis en het waterspel. 
Cees v.d. Knaap – Hans v. Tol – Klarien Winkelmolen – Marinda v.d. Meer. 
 

1984 
Ter Speckebokaal: twee nederlandse records op één dag. 
…een geweldig opsteker tijdens de strijd om de “ter Specke-bokaal” waren de nederlandse records van Erik 
de Bruin  (discus 63.14m) en Deborah Dunant (kogel 15.50m). Dit betekende voor de Spartaan een stuk 
positieve publiciteit.  
Daarnaast werd het NK 5 km dames gewonnen door Elly van Hulst in 15.50 min (net boven het Ned. 
Record), en het NK 10 km heren door Klaas Lok. 
 

De saaie Spektakels 
Nadat de nieuwe redactie-commissie de werkzaamheden was begonnen kreeg zij al spoedig te horen, dat de 
Spektakels eigenlijk maar een saai blad was. Er zouden  meer tekeningen moeten komen er moest 
interessanter nieuws in komen. 
De commissie (Rina Weijers, Marga Kortekaas, Piet Walraven, André Geljon, Betty v.d. Helm, Ans 
Verhaar, Marinda v.d. Meer, Karin v.d. Helm) heeft pogingen gedaan om mensen te interesseren, jonge 
leden aan te trekken. Kortom, het leek even wat te worden. Het was al gauw over.  
De redactie doet een oproep aan alle criticasters om de klachten  vergezeld te doen gaan van goede ideeën en 
liefst aanbiedingen om ze nog uit te voeren ook.  
 

OLYMPISCHE DAG 
Een onderdeel van de opzet was de trainingsmogelijkheid van de niet-spartaanleden, die zich hadden 
ingeschreven voor deze Olympische Dag. Alle maandagen en donderdagen in augustus konden ze 
meetrainen. Het werd druk, soms zelfs heel druk. Het record was 101 kinderen (zonder de D-jeugd mee te 
tellen, die apart trainden voor de districtsfinale). 
De grote dag zelf: Peter van Noort opende met de kersverse jeugdraadvoorzitter Jaap van Amsterdam de 
Olympische Dag. Er waren een Olympische vlag, een olympisch vuur en duiven voor vrede en vrijheid.  
De wedstrijd was spannend, gezellig en sportief.  
 

Het kaart- en kwartetspel van Lisse……       (ingekort) 
Na publikatie in de plaatselijke pers werden op maandag 22 oktober de 
eerste kaartspelen aan de leden uitgedeeld voor de aanstaande verkoop. 
Gewapend in regenpak en met plastic tas vol wisselgeld mochten Peter 
Blokker en ik ons uitleven op de Laan van Rijckevorsel . Er zou vanavond 
geen enkel kledingstuk droogblijven. Mijn bril kon ik vol druppels en totaal 
beslagen afdoen. Na 20 minuten had ik nog geen spel verkocht. Volgende 
huis… een vrouw deed open. Ik voelde dat ze onder de indruk van mijn 
verhaal was en dacht eindelijk mijn eerste spelletje te kunnen verkopen 
totdat… haar man in de deuropening verscheen. Hij vroeg een legitimatie, 
een ontheffing van de Politieverorderning en mijn lidmaatschapskaart van de 
Spartaan. Daar kon ik niet aan voldoen. Wel probeerde hij voor F2,50 een 
spel te kopen i.p.v. voor de vastgestelde prijs van F7,50. 
Later op de avond bleek dat de man de politie had gebeld met de melding 
dat er gecolporteerd werd op de L.vRV door een onbekende man in een 
blauw verregend regenpak, die zich ook nog had uitgegeven voor 
politieman. 
Met een collega-politieman haalde ik in Hillegom mijn 
beroepslegitimatiebewijs op om opnieuw aan te bellen aan het beruchte 
adres aan de LvRV. Na mijn excuus voor de door mij gevoerde nutteloze 

discussie over de legitimatieplicht, kocht hij na een kort, stevig en raak betoog alsnog een spelletje. 
Ik vertrok met het gevoel van een nieuw Persoonlijk Record.   Cees van der Knaap. 
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1985 
Keukenhofbosloop 
De heren deskundigen waren het er na afloop over eens, deze Keukenhofbosloop was de koudste van de 
dertien. De lopers op de halve marathon hadden bevroren kinnen, snorren, baarden en haren. Het aantal 
deelnemers viel nog mee eigenlijk, de kou en het parcours in aanmerking genomen. Iedereen kon vermoeden 
dat het bos hobbelig en hard bevroren zou zijn. 
 
Mozaïeken wedstrijd V.V.V. – Lisse 
Op 27 april a.s. zal deze wedstrijd, als er genoeg bloemen zijn, gehouden worden. In deze week zal ook de 
corsowagen van de Gemeente Lisse gestoken worden. 
De reklameborden-commissie wil proberen om met medewerking van een aantal mensen de Spartaan-clown 
van het carnaval met hyacinten te steken en hem op een in het oog vallende plaats in het dorp te zetten. 
 
Triatlon Lisse 
De door Ren- en Toervereniging R.T.V., Atletiekvereniging De Spartaan en Zwemvereniging De 
Watervrienden te organiseren MINI TRIATHLON zal worden gehouden op zondag 25 augustus 1985 
De afstanden voor de onderdelen zijn: zwemmen 1 km, fietsen 45 km en lopen 10 km. 
 
Wereldrecord tijdwaarneming 
Bij de estafette tijdens de selectiewedstrijden 3 juryleden op tijd 1 en 2 op tijd 2. 
Het resultaat was: 3x 45.86 voor tijd 1 en 2x 46.52 voor tijd 2. 
Dit komt, zeggen ingewijden, nooit meer voor!!! 
 
Regionale meerkampen 
Een verslag van de wedstrijd geven is onmogelijk, er gebeurt zoveel tegelijk en het is allemaal even prettig. 
De randverschijnselen zijn minstens zo boeiend. Wat te denken van iemand, die al die horden ziet staan die 
een gaatje omhoog moetenen op het geweldige idee komt de jeugd voor vol aan te zien en te zeggen 
"“jongens, wie helpt effe de horden een gaatje hoger te zetten?”. 
Zeven jonge mensen hebben binnen de kortste keren die horden op hoogte! 
Een goed in de Nederlandse atletiekwereld ingevoerde man vertelde dat hij graag naar de Spartaan toekomt 
omdat de sfeer zo ontspannen is. 
 
Afscheid van Dick Weijers als voorzitter 
Op 2 juli 1985 is een bijzondere algemene vergadering gehouden. Dick Weijers heeft daarin afscheid 
genomen als voorzitter. Op humoristische wijze gaf Wim v.d.Krogt treffend een aantal punten aan waar een 
voorzitter aan moet voldoen. Zijn conclusie was dat Dick hieraan in ruime mate had voldaan en er beslist 
geen redenen aanwezig zouden zijn geweest om naar een andere voorzitter uit te zien, als niet de 
werkomstandigheden en de daaraan verbonden verhuizing het afscheid van Dick noodzakelijk had gemaakt. 
 
Van de voorzitter 
In de bijzondere algemene vergadering van 2 juli 1985 heb ik, Jan Ransdorp, onder instemming van de 
aanwezige leden mijn benoeming tot voorzitter van de vereniging aanvaard. Jaap van Amsterdam is 
voorgedragen als vice-voorzitter en als zodanig benoemd.    Jan Randsdorp 
 
De wetstrijt 
Het was zaterdag slegt weer. Maar wij gingen hard met sprinten. Toen gingen we kogelstoten, maar eerst 
moest de bak omgespit worden. De kogel waren smeereg, maar toch ging het wel goed. 
In de pauze hade we gedronken en gegeten. En toen gingen we hoogspringen. Slecht ging het met Gerben. Ik 
(Michel) sprong een meter. En ik (Timmy) sprong 85 cm. En ik (Hans) sprong 95 cm.  
En ik (Joris) sprong 90 cm. En ik (Matthijs) sprong 1.10 m. En ik (Jacco) sprong 90 cm. En ik (Bas) sprong 
1.05 m. Daarna tenslotte een drukke 1000m. die door de meeste jongens goed gelopen werd. Daarna kregen 
we allemaal een diploma en sommige een medaille en toen mochten we naar huis. 
De B-pupillen jongens. 
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Eervolle invitaties voor Spartanen! 
Peter van Noort in de Nederlandse Atletiekploeg voor de Europacup (Oostenrijk) en nog eens in de 
Nederlandse ploeg tegen Zwitserland. 
Thijs de Vries, William Augustinus, Jolanda v.d.Weerd, Gemma Warmerdam, Eric Opgelder en Coen 
Rossdorf in de NKS-Jeugdploeg tegen DJK Duitsland.  
Nico van Noort in de NKS-ploeg FICEP-kampioenschappen . 
 
Nieuwe rekreatieve trimgroep bij de Spartaan 
Verschillende signalen die het afgelopen jaar bij de trainersraad en het Bestuur terecht zijn gekomen hebben 
geleid tot het besluit een nieuwe trimgroep op te richten. 
- Mensen (en m.n. vrouwen) die het leuk vinden om rekreatief te sporten, konden binnen de 

wedstrijdatletiekgroep vaak moeilijk hun draai vinden. 
- In de avonduren is er wel een herenfit(loop)groep, maar geen damestrimgroep, terwijl steeds meer 

vrouwen overdag werken. 
- Vervolgens wilden binnen de damesfitgroep een aantal personen méér lopen en daarnaast was er ook een 

damesgroepje dat al geregeld ‘s avonds in het Lissese bos trainde, maar eigenlijk graag een 
begeleider/trainer zou willen hebben. 

Daarom zal er nu gestart worden met een nieuwe rekreatieve trimgroep bij de Spartaan en wel onder leiding 
van Lenie van der Poel. Het gaat om rekreatieve inspanning/ontspanning voor vrouwen én mannen (geen 
wedstrijdsport dus). 
 
De Spartaan 25 jaar 
Op 4 oktober 1985 start ons jubileumjaar. De eerste aktiviteit in dat kader zal de loopathon zijn, die op  
12 oktober wordt gehouden. Ik hoop U hierbij allen te ontmoeten.    De 
voorzitter 
 

Officiële opening van het wedstrijdsecretariaat. 
Het is fijn dat het nieuwe wedstrijdsecretariaat gereed is. Ik hoop dat de inrichting van dit nieuwe 
onderkomen zal bijdragen tot een prettige samenwerking tussen de diverse groeperingen binnen de 
wedstrijdorganisatie. De fraaie huisvesting is tot stand gekomen door inzet en bijdragen van mensen, die 
onze vereniging een warm hart toedragen. 
 

Samenwerking tussen N.S.L. en de Spartaan. 
Beide verenigingen zijn vertegenwoordigd bij de organisatie van de Marathon van de Bollenstreek en er 
worden onderlinge wedstrijden georganiseerd. 
Bij een contact tussen de N.S.L. en de Spartaan ontstond de vraag of er op meer terreinen een gezamenlijke 
aanpak mogelijk zou zijn. Als gezamenlijke uitgangspunt is genomen dat -bij elke vorm van samenwerking-
beide verenigingen hun eigen identiteit behouden. 
 

Olympisch Kampioene in Lisse. 
Door de C-juniores Marlies Goldenberg en Angeline Westbroek was via een verzoekprogramma op de radio 
aan Ria Stalman gevraagd om voor hen en drie andere atletes een discuswerptraining te verzorgen. Op 
vrijdag 18 oktober jl. hebben zij een volledige training van haar gehad. Een wens is hiermee in vervulling 
gegaan. Het was een leuk en leerzaam initiatief. 
 

1986 
Voorpagina 
Het clubblad zal met ingang van 1986 in een ander jasje gestoken worden. De loper zal plaats maken voor 
het vignet, zoals dat ook op het wedstrijdtenue voor de baanatletiek is opgenomen. 
 

Nederlandse Kampioenschappen 
In de vakantieperiode worden de Nederlandse Kampioenschappen gehouden. William Augustinus wist op 
fantastische wijze Nederlands Juniorkampioen te worden op de 3000 mtr. Peter van Noort prolongeerde zijn 
kampioenschap met kogelslingeren. Hij verbeterde de afgelopen maanden 2x zijn Nederlands record. 
Proficiat Peter en William.                  De voorzitter 
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Oproep 
Stelling: Een jurylid is een mens! 
 Ja, dat is hij/zij, want ook hij kan fouten maken. 
 Liever niet, want dat is lastig en roept weerstanden op in de vorm van protesten. 
Stelling: Een jurylid heeft vrije tijd. 
 Nou en of; en als je het wedstrijdprogramma van de Spartaan bekijkt,  
 zou hij zelfs véél vrije tijd moeten hebben. 
Stelling: Een jurylid komt altijd (weer of geen weer). 
 Nou nee. Als hij geen zin heeft of andere bezigheden, dan hoeft hij niet te komen: 
 Hij is volledig vrij in deze; hij wordt er tenslotte ook niet voor betaald en heeft ook  
 geenszins een contract getekend. 
 
Uit: Toespraak van de erevoorzitter Ir. A. Paardekooper op het 25 jarig jubileumfeest. 
Wie van de oprichters zou in 1961 hebben kunnen dromen dat hun initiatief uit zou kunnen groeien tot een 
Zilveren Bestaansfeest van deze omvang? Het zal hun nu vergaan, zoals het mij overspoelt. Gevoelens van 
ontroering, van vreugde en geluk. Maar bovenal van dankbaarheid. 
 
Het zilveren boek is uit! 
Al maanden werd er met spanning uitgekeken naar het aangekondigde 
jubileumboek. Zaterdag 4 oktober 1986 was het dan zover dat het boek voor 
het eerst aan de buitenwereld werd getoond. 
Tachtig bladzijden helemaal gevuld met 25 jaar Spartaan in de vorm van 
Foto’s, geschiedenis, toekomst en veel kleine stukjes van even zovele 
mensen. 
 
Lepeltjes De Spartaan 
Leden die nog niet in het bezit gekomen zijn van een Spartaanlepeltje als 
herinnering aan ons 25-jarig bestaan kunnen deze alsnog verkrijgen. 
 
Henk Elfering 
Met ingang van 1 januari a.s. stopt Henk Elfering met geven van training 
aan de Fitters. Met een enorme staat van dienst van meer dan 21 jaar kan 
zo’n feit niet onopgemerkt voorbij gaan. 
Daarom geeft Henk Elfering op zondag 28 december a.s. een soort afscheidstraining voor Fitters en Ex-
fitters, met na afloop een gezellig samenzijn in de kantine van de Spartaan. 
De ongetrainden hoeven niet bang te zijn voor “De Fittersbeul”, want ten opzichte van hen zal Henk 
“mensvriendelijke” opdrachten geven. 
 
Een nieuwe loot aan de Spartaanse stam? De scholierenbosloop 
Sinds jaren organiseert De Spartaan voor haar eigen jeugd (t/m C/D jun) een cross competitie in het 
winterseizoen. In overleg met de Commissie Schoolsport Bollenstreek is het idee geboren om de atletiek (als 
moeder van de sporten) aan alle leerlingen van het voortgezet onderwijs aan te bieden, middels enige 
wedstrijden. 
Daarom zal op zondag 25 januari 1987 de eerste scholierenbosloop voor de Bollenstreek gehouden worden. 
Om 12 uur is de eerste start in het Keukenhofbos van Lisse. 
 
1987 
Van de waarnemend voorzitter 
Op 20 maart j.l. hebben we tijdens de algemene Ledenvergadering afscheid moeten nemen van 2 bestuurs-
leden t.w. Jan Randsdorp (voorzitter) en Hans van Tol (commissaris pers en propaganda) en Piet Waaning 
als trainer van de midden en lange afstandsgroepen. Tot de tijd dat er een nieuwe voorzitter door het bestuur 
gekozen is zal ondergetekende als waarnemend voorzitter in functie zijn.   Jaap van Amsterdam. 
 
W.T.R.-commissie 
De W.T.R.-commissie is een feit. (Weg-, Trim- en Rekreatie) 
In de bijeenkomst van 18 februari hebben 35 aanwezigen na een uitvoerige discussie, van harte ingestemd 
met het voorstel van de voorbereidingscommissie. 
De nieuw benoemde commissie heeft Wim Hartman bereid gevonden als bestuursvertegenwoordiger op te 
treden. 
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Jaap van Amsterdam nu voorzitter 
In de bestuursvergadering van De Spartaan op maandag 12 september j.l. is Jaap met algemene stemmen 
benoemd tot voorzitter van onze vereniging. Wij feliciteren hem van harte en bedanken hem voor het vele 
werk dat hij als voorzitter van de Jeugdraad heeft verzet. 
 
C.W.A. = Commissie Wedstrijd Atleten 
Alweer een commissie in de Spartaan gelederen. Deze commissie bedoeld voor alle Senior en Junior AB 
baan wedstrijd atleten, is een uitvloeisel van de herstructureringscommissie.  
 

1988 
W.T.R. Polderloop 
Onder goede weersomstandigheden en ‘n erg leuk parcours is deze polderloop zeer geslaagd verlopen. 
Iedereen was uitstekend te spreken over de “kleed en kantine ruimte”, wat tevens een gezellig sfeertje gaf. 
Wat zeker in goede aarde viel waren de gevulde koeken van Aad v.d. Lans en de erwtensoep van Henk 
Kortekaas. Hiervoor onze dank namens ons allen, ook dank aan de voorfietsers en tijdwaarnemers in dit hele 
competitiegebeuren, want het was toch echt niet iedere keer mooi weer. 
 
Marathon Bollenstreek 
27 augustus is het weer zover, dan valt het startschot voor de 7e Marathon voor de Bollenstreek. 
Dit jaar een bijzondere editie omdat op de eerste plaats de start en finish in het 1000 jarige Voorhout is 
gelegen en ten tweede omdat gelijktijdig het Nederlands kampioenschap voor Rolstoelers wordt verreden. 
 
Candelight op kamp 
Lieve Anne-Marie (Steenvoorden) 
Al vele vriendinnen heb ik gehad 
de ene na de ander schat. 
Maar nu heb ik jou gevonden 
want cupido heeft mij naar jou gezonden. 
Wij zitten hier uur na uur 
en volgen een liefdeskuur. 
Geholpen door vele kleine monden  
worden we vanavond in het echt verbonden. 
De komende weken bij de Spartaan  
zullen wij samen als een hinde gaan. 
Ik hoop dat onze liefde lang zal duren 
en in de toekomst niet zal verzuren. 
Je hinde, Eric (Opgelder) 

Antwoord van Anne-Marie: 
 
 
Lieve Eric, 
Toen ik jou als een hinde zag lopen, 
begon ik al stil te hopen. 
Jij trok mij aan als een magneet 
ook al liet je zo nu en dan een dikke sch……. 
Eric, mijn lief, dit neem ik er maar bij,  
dit wordt gecompenseerd door jouw gevrij. 
Jouw lange armen om me heen  
en in de verte jouw grote teen. 
Ik hoop dat de vlam nog lang zal branden  
en dat onze liefde nooit zal stranden. 

 
Uitnodiging 
De secretaris kan en behoort binnen een vereniging een aanspreekpunt, een uitvoerend punt en een 
ondersteunend punt te zijn. Zoals iedereen begrijpt een belangrijk persoon. Daarom ook zullen wij Henk op 
deze plaats, met al zijn kennis en ervaring node missen. Het bestuur nodigt hierbij iedereen uit voor de 
receptie op 28 januari a.s. in het clubgebouw ter gelegenheid van het afscheid van onze secretaris Henk 
Paardekooper. Na 27 jaar heeft Henk besloten zijn functie neer te leggen. Het bestuur biedt een ieder de 
gelegenheid Henk en zijn vrouw Toos op deze zaterdag de hand te schudden.  Van het secretariaat. 
 
Zierikzee – officieuze meerkampioenschappen C-jeugd 
Terwijl ploeggenoten in eigen huis strijden om het clubkampioenschap, stort Stefan Molenaar zich in de 
meerkamp om het Nederlandse Kampioenschap te Zierikzee. Stefan heeft een unieke score laten noteren: 
100m 11.7(PR), ver 6.41, kogel 12.57, hoog 1.80 (even.PR), 100Horden 14.2, discus 35.32 (PR), speer 
45.06, 1000m 2.56.9 (PR). Met deze reeks bereikte hij met 6043 punten het clubrekord en bovendien één van 
de beste prestaties aller tijden. Dit kampioenschap betekent voor Stefan een glansrijke afsluiting van dit 
seizoen. 
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1989 
Automatisering 
Eindelijk zijn we begonnen met het automatiseren van verschillende zaken. De P.C. deed ook bij ons zijn 
intrede. De penningmeester is op dit moment druk bezig haar administratie te vergemakkelijken, de leden-
administratie wordt nu geautomatiseerd en ook de verwerking van de wedstrijduitslagen zal meer en meer 
via de P.C. gaan gebeuren. 
 
Laatste nieuws 
Zojuist vernam ik dat Stefan Molenaar is opgesteld in de Nederlandse ploeg op het nummer verspringen.  
Hij is de 17e Spartaanse jongens-internationaal. Hier volgt de lijst: 
Piet Beelen 1962/63 4x, Do Rooyakkers 1962 2x, Ton Warmerdam 2x, Arie Meeuwissen 1964 1x,  
Jack Vernooy 1965 3x, Wim Heemskerk 1965 1x, Piet Wildenburg 1967 1x, Aad v.d. Poel 1971 1x,  
Leo Duivenvoorde 1971/73 4x, Peter van Noort 1974 1x, John van Loon 1979 2x, Hans van Tol 1979 1x, 
Paul de Koning 1979/80 3x, Kees Toussain 1979/83 10x, Eric Opgelder 1983 1x, Hein van Heek 1985 1x. 
 
Nieuwe secretaris 
Afscheid werd genomen van Ans Hoogervorst-v.d. Water, die gedurende 4 jaar als 2e secretaris het bestuur 
heeft versterkt. Nel v.d.Krogt mochten we verwelkomen als nieuwe secretaris. 
 
Muziek 
Dat het veld ook multifunktioneel is blijkt wel uit het verzoek van de muziekvereniging Adest Musica uit 
Sassenheim en DSV uit Katwijk om dit te gebruiken als repetitieplaats voor hun show op het Wereld Muziek 
Concours te Kerkrade. 
 
Medische varia 
Na zo’n anderhalf jaar de medische begeleiding verzorgd te hebben, ben ik helaas genoodzaakt hiermee op 
21 juli te stoppen. Dit in verband met mijn vertrek per ± 28 juli naar Denemarken. Hier heb ik een baan 
aangenomen als fysiotherapeut in een revalidatiecentrum op het eiland Lolland.   Gert-Jan Faas. 
 
Wim van der Krogt 20 jaar trainer.         (Sterk ingekort. Red.) 
Via Marga Kortekaas werd Wim in september 1969 gestrikt om zo nu en dan te assisteren bij de trainingen. 
Wim is zeker geen uitzondering geweest tussen de zeer vele activisten van de vereniging, eenmaal ja gezegd 
tegen ‘zo nu en dan’, is bijna altijd je vonnis tekenen met ‘zo nu en dan ben je ook nog vrij’. 
Via de jeugdkampen in 1970 en 71 voltooide Wim automatisch de cursus pedagogie en psychologie.  
Trainingsschema’s met jaarplanning en de nieuwste trainingstechnieken werden regelmatig uitgediept. 
Kracht- en snelheidstraining werden opgepakt in overleg met Jan van Heek. 
Gestart met Marga en Nico, heeft Wim voorts gewerkt met; Toon Homan, Kees Bongers, Marja Bierman, 
Mieke van der Veek, Ans Waasdorp, Dora Bervoets, Piet Waaning, Hans Wilmer, Ed de Vos, Gerrit Verhaar 
en Jan Randsdorp. Momenteel is hij nog steeds vicevoorzitter in het bestuur.     Ben de Koning 
 
Beter laat dan nooit. 
25-07-1989 Deze datum kan denk ik volgens bepaalde personen wel in de Spartaan geschiedenisboeken. En 
wel om de volgende reden: een groep, 17 mannen en 2 vrouwen sterk, gingen zich meten in een negen-kamp. 
Deze afscheidssuperbliksemnegenkamp werd gehouden voor de door ons wel bekende Gert-Jan Faas. Hij 
dacht te kunnen winnen en deed zelf dus ook mee. Veel van de dag zelf weet ik niet meer maar wat ik nog 
wel weet is dat op bepaalde technische nummers nieuwe technieken werden uitgeprobeerd. Dit trouwens met 
wisselend succes.        Een van de deelnemers 
H.M. Doeswijk 
 

1990 
Starter 
Wij hebben vernomen dat de heer Joop van Stijn met onmiddellijke ingang door de N.J.C. benoemd is tot 
starter Nat. Bt. 
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Clubblad en ranglijstenrubriek 
Dankzij het komplete archief van Marga Kortekaas heb ik de clubbladen tot en met 1984 kunnen door-
werken. In totaal zijn door mij nu ongeveer 270 exemplaren doorvorst. Dit betekent een gemiddelde per jaar 
van ruim 9! Naast de vondst van meerdere onbekende en minder nauwkeurige gegevens ben ik opnieuw 
onder de indruk geraakt van de wezenlijke karakteristieken van ons clubblad. 
De Spetters van Piet Bervoets, die op mij opnieuw grote indruk hebben gemaakt, waarbij de gedachte 
groeide om uit de ongeveer honderd markante en karakteristieke portretten een kollage van 20 á 25 te 
selekteren, die een waardige plaats verdienen in ons clubgebouw.    De samensteller. 
 
5 mei – bevrijdings-estafetteloop 
Op initiatief van de W.T.R.-commissie is het idee ontstaan om het bevrijdingsvuur te gaan halen in 
Wageningen en lopend naar de gemeente Lisse te brengen. Voor het verwezenlijken van het idee zijn  
5 ploegen van 4 lopers/sters nodig. Deze zullen op 4 mei om 23.30 de feestelijkheden meemaken in 
Wageningen, waarna om ± 01.00 uur de eerste 4 lopers/sters richting Lisse zullen vertrekken. Het is de 
bedoeling dat na 5 km de volgende ploeg de fakkel overneemt. De gehele route zal gevolgd worden door 2 
busjes waarin de ploegen en de begeleider(s) zitten. Rond 13.00 uur wordt het bevrijdingsvuur in Lisse bij 
het gemeentehuis verwacht. Daarna zal het bevrijdingsvuur naar het sportpark Ter Specke worden gebracht, 
geëscorteerd door muziek en het College van Burgemeester en Wethouders. Op de atletiekbaan wordt het 
vuur gestationeerd tot het einde van de op deze middag te houden Ter Specke Bokaal. 
Het belooft een feestelijke herdenking te worden van het Bevrijdingsfeest en tegelijkertijd een waardige start 
van het baanseizoen van De Spartaan.       Wim Hartman. 
 
Bedankt 
Na 10 jaar met veel plezier lid te zijn geweest, spijt het me te moeten vertellen dat de eerstvolgende lijst van 
“Bedankte Spartanen” moet worden aangevuld met mijn naam. Vanwege mijn studie in Wageningen en een 
chronische kapotte schoen kan ik niet meer lichamelijk aanwezig zijn tijdens trainingen en wedstrijden. Toch 
zal ik vol trots het “hemd” blijven dragen hier in het buitenland en zal de Spartaan etc. etc. in m’n hart etc. 
etc.       Treurige doch hartelijke groeten van Paul van Ruiten 
 
Wist u dat … 
de wedstrijden om de Ter Specke Bokaal een groot succes waren. Wel warm maar met goede prestaties, hard 
werkende kaderleden en terechte winnaars als Jacqueline Goormachtigh bij diskuswerpen dames met 57.94m 
en Jeroen v.d. Meer bij speerwerpen met een worp van 77.22m. 
 
Een persoonlijke mededeling 
Mijn besluit om het rentmeesterschap over de prestaties van De Spartaan te beëindigen, heeft definitief vorm 
gekregen. Eind volgend jaar, 25 jaar nadat ik noodgedwongen aan dit werk moest beginnen, hoop ik deze 
taak, die ik vrijwel altijd met veel liefde en genoegen heb vervuld, over te kunnen dragen.  
De samensteller. 
 
Wageningen-Lisse 110 KM 
En je denkt: “Ach, dat wordt een mooi rukkie vannacht, 5 keer 5km lopen met zo’n walmende vetkaars in je 
hand . Geen enkel probleem. ’n Makkie”. Maar wat je helemaal niet in de gaten hebt is, dat je ook weer elke 
keer 20 km in die bestelwagen zit te hangen, met een slakkegangetje van max. 12 km per uur. Want zo heeft 
Willem het allemaal uitgedokterd en verordonneerd. Samen met die aardige jongens van Kortekaas. Die van 
de foto’s en de fiets en de regelingen. 
Richting Utrecht; heel, heel vroeg begon de horizon licht te kleuren. ’t Donker week langzaam van de hemel 
en de straten werden weer herkenbaar. De vogels begonnen de dag met hun gratis concert waar de lucht van 
daverde en wij heel stil van werden. 
Pauze in Zevenhoven. Een piepklein café. Zelfs de poepdoos had zulke kinderkamer-afmetingen dat we met 
zeven man Piet Ruigrok na de boodschap hebben moeten bevrijden. Maar de broodjes waren best en de 
koffie smaakte voortreffelijk. 
Het laatste stuk vanaf de brug, allemaal weer bij elkaar. Politieauto voorop. Mensen verwonderd en belang-
stellend. Toespraak van de burgemeester, toespraak van Jaap. Achter de muziek aan naar het sportpark. 
Rondje atletiekbaan. Douchen. Koffie in de stralende, warme zon.  
 
Verbouwing clubhuis 
Spartaan organiseert een jubileumveiling. Zoals je in de klubbladen kon lezen is er op 19 november a.s. een 
grootse Fancy Fair / Rommelmarkt en Jubileumveiling 
De jubileumveiling vindt ’s avonds plaats met een heuse veilingmeester. 
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Herman Averdieck 
Henny Averdieck is rond 1932 lid geworden van “De Bataven”. Vanaf het begin was hij de initiatiefnemer, 
stimulator en organisator. Na de bevrijding heeft hij de Bataven tot bloei gebracht. In 1985 werd de Henny 
Averdieck Trofee ingesteld. De voornaam werd door de meeste atletiek-vrienden gebezigd. De Spartaan 
verwierf de eer om als eerste deze Trofee in ontvangst te mogen nemen, vanwege de kwaliteit van de 
omvang van onze jeugdgroepen, nu al gedurende zoveel jaren.    Aad Paardekooper 
 
Jan van Heek 
Van aktief sporter naar 25 jaar trainingscoördinator bij de Spartaan 
Op 8 jarige leeftijd is Jan met turnen begonnen bij Jahn te Leiden. Hij 
was vanaf zijn 10de jaar lid van voetbal-vereniging Roodenburg, waar 
hij op zijn 15e in het eerste elftal speelde. 
Op zijn 19e werd hij trainer bij Holland Leiden. Na 10 jaar nam hij 
daar afscheid. 
Intussen was hij ook in de regio geen onbekende meer, wat de 
aanleiding was voor de toenmalige voorzitter Aad Paardekooper om 
zijn voelhorens bij Jan uit te steken voor de Spartaan. 
De overstap naar onze vereniging is er een geweest waar hij nooit spijt 
van heeft gehad. 
Ups in de atletiek beleefde hij niet alleen als actief atleet, maar ook als 
trainer. Met name het Nederlands Veldloop Kampioenschap voor clubs 
in Lisse, gewonnen door Piet Beelen, Wim van Gerven, Bart Smits en 
Arie Meeuwissen. 
Om Jan niet altijd het laatste woord te geven, nog een kritische noot 
van de vragensteller. 
Wanneer een vereniging de beschikking heeft, en al 25 jaar lang, over 
een zeer deskundig, theoretisch breed onderlegd en bovendien een zeer 
plezierig mens, moet daar dan niet door de atleten meer gebruik van 
gemaakt worden, ten behoeve van de technische opbouw van de atleet 
en de Spartaan?     Ben de Koning 
 
Afscheid voorzitter         Jan van Heek 
Toen ik enige jaren geleden het voorzitterschap overnam van Jan Randsdorp als waarnemend-voorzitter was 
het de bedoeling dat dit van tijdelijke aard zou zijn. Hoe ander zou dat lopen. Het toenmalige bestuur vond 
éénsluidend dat de vice-voorzitter ook daadwerkelijk voorzitter diende te worden. Maar zelf had ik mijn 
twijfels, was ik met mijn 27 jaar niet te jong voor een dergelijke funktie? Maar het bestuur heeft mij de 
afgelopen periode op alle mogelijke terreinen ondersteund. Terugkijkend was het een mooie periode. 
Jaap van Amsterdam 
 
17 november – een terugblik 
Als om 20.30 uur de voorzitter de veiling mag openen, kan hij reeds bekend maken dat de middag f. 10.000,- 
heeft opgebracht. 300 belangstellenden proberen tenslotte iets van hun gading te verkrijgen. Hoogtepunten 
van deze avond waren vooral “de spikes van Elly van Hulst”, die tot 3x toe werden geveild en uiteindelijk 
f.480,- opbrachten. Of de rondvlucht voor 2 personen tegen f.550,- En wat te denken van de oppas 
(MARGA) gekocht door 6 A-jongens.  
 
Dag pap, mannetje van de leden-administratie 
Van uitstel komt afstel. Tenminste, dat zou zo zijn als je niet toevallig je ouders om je heen hebt die je eraan 
helpen herinneren. Uiteindelijk schrijf ik dan toch een briefje om het af te laten weten. Tja, wat moet je daar 
nu van denken. Ik bedoel dus dat ik mijn lidmaatschap van De Spartaan af wil zeggen met ingang van  
1 januari 1991. Dit moet zoals iedereen dat doet schriftelijk gedaan worden vanwege de administratie. Ook al 
doet mijn vader, aan wie deze brief gericht is, zelf de administratie. Klinkt stom, maar het is logisch.  
Mijn reden van afzeggen is eenvoudig. Ik heb geen tijd. Ik heb altijd maar school en zo. Daar moet ik ook 
weer huiswerk voor maken en leren. Ziedaar, het probleem. Tijdgebrek. 
Ik vind het wel jammer dat ik me geen lid van de Spartaan meer kan noemen na 1 januari.  
Afzender Daniël Nederpel 
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1991 
Koffiekaarten 
Zoals men misschien weet heeft de Spartaan koffiekaarten in gebruik. Met zo’n 
kaart kan een Spartaan-atleet voor maar f 10,- 9 koppen koffie kopen. Deze 
kaarten gelden alleen op trainingsavonden. Dit initiatief is ontstaan doordat 
diverse sporters na afloop van de training wel wat wilden drinken , maar het 
lastig vonden telkens geld mee te nemen.  
 

Laatste nieuws 
Nadat vorig jaar Peter van Noort tot sportman van Lisse werd gekozen, werd op 
zaterdag 2 maart jl. bekend gemaakt dat Stefan Molenaar dit jaar de eer te beurt 
valt. 
 

Spartaan obligatie fonds 
Zoals u in de diverse clubbladen heeft kunnen lezen is de Spartaan hard toe aan de renovatie van het 
clubgebouw. Meer ruimte zoals een vergrootte kantine, wedstrijdsecretariaat annex vergaderruimte, moderne 
kleedkamers en een frisse douche gelegenheid zijn belangrijke verbeteringen. 
Om dit te realiseren heeft de Spartaan de leden en oud-leden benaderd om deel te nemen aan het “Spartaan 
obligatie fonds”. 
Uit het verloop van de inschrijving heeft u allen kunnen opmaken dat het obligatiefonds goed aanslaat bij de 
leden van de Spartaan. De renovatiecommissie heeft zich tot doel gesteld om ca. F. 160.000,- binnen te halen 
uit een tweetal acties. Voor het obligatiefonds is het streefbedrag op f.60.000,- gesteld, dus we zijn er nog 
niet.  
 
Prestaties 
Waar het bij de atletiek natuurlijk om gaat zijn de prestaties. Terwijl Stefan Molenaar bezig was om via een 
nieuw clubrecord op de 10-kamp zich bij de eerste drie van de Nederlandse top te plaatsen, werd Victor 
Zonneveld Nederlands Kampioen bij de veteranen 50+ en wonnen Aad Kortekaas, Theo van der Veek, Hans 
Righolt en Anton Hens o.l.v. interim-coach Piet van der Poel in Utrecht de gouden plak bij de veteranen op 
de 4 x 15 km estafette. 
 

1992 
Nieuwjaarsreceptie 
Zoals vorig jaar werd aangekondigd heeft Ben de Koning per 1 januari zijn bestuursfunctie beëindigd. 
Hoewel hij zeker niet voorgoed van onze baan zal verdwijnen blijft het toch jammer dat wij iemand met zo’n 
brede kijk op -met name- de wedstrijdatletiek niet meer in een kader functie mogen hebben. 
1991 was het jaar waarin onze vereniging 30 jaar bestond. Om een aantal redenen is dat niet gevierd. Ik denk 
dat dat niet zo erg is geweest omdat we al onze energie nu hebben kunnen gebruiken voor andere projecten. 
 

Kampleiders reünie 
Slapen in een grote tent, doperwten uit blik, nachtspel, kampthema, lange houten tafels, kampstaf, 
speurtochten, leiders-spelen, clubliedjes en slapen in de bus op de terugreis…….. 
 

Geacht bestuur, 
Langs deze weg onze dank voor u en uw medewerkers voor de voortreffelijk georganiseerde wedstrijd om de 
“Ter Specke Bokaal”. Het was voor ons een prettige manier om het zomerseizoen te starten. Met vriendelijke 
groet, Martin Huizing, Mike van Leeuwaarde, Bart van Rookhuizen, Regillio van der Vloot, Hans Vijfwinkel 
(trainer). 
 

Van de voorzitter 
Op het technische vlak hebben zich positieve ontwikkelingen voorgedaan. Op de eerste plaats is Heino Stroet 
geslaagd voor de niet eenvoudige cursus trainer-coach B. Per I1 oktober heeft de Spartaan er een nieuwe 
trainer en trainingsgroep bij. Piet Winkelaar, al jaren lid van onze club, zal met één training per week een 
groep gaan begeleiden.         Willem v.d. Krogt 
 

Blessure 
Een zekere Evert v.t.S. heeft bij het in werking stellen van zijn TURBO op de baan een spierscheuring 
opgelopen. Dit moet voor alle veteranen, zowel dames als heren, een waarschuwing zijn. Tel bij 
versnellingen hooguit de 1ste of 2de gang in werking en mocht dit toch nog problemen geven direct 
tussengas en de versnelling in zijn achteruit. 
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1993 
Vrijwilligers 
Vrijwilligers kunnen wij nog steeds gebruiken. Met name in de kantine komen we mensen tekort. Daarom 
wordt vandaag ook een start gemaakt met de actie 20 x 2. Hetgeen betekent dat wij voor de kantine 20 
mensen zoeken die slechts 2 dagen per jaar onder begeleiding willen helpen in de kantine. 2 Dagen is niet 
veel maar voor de vereniging belangrijk.  
 
Club van 100 
Het is al een keer eerder geprobeerd om een clubje op te richten van bijzondere leden en/of donateurs. 
Mensen die, naast hun lidmaatschap c.q. donateursschap, een extra sterke band met de vereniging hebben. 
Natuurlijk zijn er ook de vele medewerkers die met hart en ziel bij de zaak betrokken zijn en de leden die 
door prestaties de naam van De Spartaan uitdragen. 
Wat wij willen is een groep vormen van mensen die een speciale band hebben, krijgen of willen hebben met 
de Spartaan. Deze mensen willen wij verzamelen in de Club van 100 
 
Finaleplaats 
De finaleplaats van Tessy Lenting op de 400 meter horden tijdens de laatste Nederlands Kampioenschappen. 
Via een schitterende P.R. in de series had De Spartaan weer sinds lange tijd een atlete in de finale van een 
loopnummer tijdens de senioren kampioenschappen. 
 
Veteranenfinale gezien door een supporter 
De prijsuitreiking werd een groots Spartaan spektakel, want spontaan werd er een nieuw clublied gezongen, 
waarna onze gladiatoren door de HH coaches na een gemeend woord van dank allemaal in de bloemen 
werden gezet, sommige zelfs met champagne. Al met al mijn eerste hele competitiedag zat er op met het 
gevoel dat ik getuige was geweest van een echte Spartaanse dag met topsport op niveau waar gezelligheid en 
strijd hand in hand gaan.         Nico Schriek 
 

1994 
Juryleden 
Tijdens de jaarvergadering was er ook waardering voor de juryleden, die al jarenlang bij goede en slechte 
wedstrijden en onder allerlei omstandigheden het wedstrijdverloop registreren. Twee van hen: Ploon en Bert 
van der Meer mochten op 24 maart de jurywaarderingsspeld van de KNAU in ontvangst nemen. Terecht 
gezien hun staat van dienst in het veld en langs de baan. Het is al meer gezegd: Zonder juryleden is geen 
wedstrijd mogelijk en tijdens wedstrijden worden zij vaak door atleten ondergewaardeerd. 
 
"Uitgesproken"   (ingekort red.) 
Je kunt de zaken en mensen in deze maatschappij eigenlijk onderverdelen in twee soorten: ten eerste de 
gewone, leuke dingen en ten tweede de erge dingen. Ik heb over de niet heel erge dingen een uittreksel 
gemaakt: 
- mannen die op hun veertigste hun voornaam veranderen 
- onbeperkt mosselen eten 
- mensen die met hun fiets over de markt lopen 
- opbouwende kritiek 
- mensen die zeggen dat ze eigenlijk nooit volwassen zijn geworden. 
door Marco van Stijn 
 
Cadeau van de Club van 100 
De officieuze opening van het atletiekseizoen de "Ter Specke Bokaal" zit er alweer op. Voor de wedstrijd 
heeft de Club van Honderd" aan De Spartaan een schitterend cadeau aangeboden. Een geheel nieuwe 
geluidsinstallatie, bestaande uit een versterker/ontvanger, een professioneel cassettedeck inclusief vijf 
cassettes en een draagbare microfoon met bijbehorende microfoonstandaard. 
We zijn er van overtuigd met dit cadeau een bijdrage te leveren aan de wedstrijden voor alle Spartaners. 
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17 september 1994 
Noteer deze datum in uw agenda. 
Het wordt de dag van ons clubgebouw, we vieren met elkaar het hoogste punt van de nieuwbouw. Na 
toezegging van de gemeente en de toestemming van de algemene ledenvergadering zijn we bezig met de 
eindfase van onze renovatie. 

 
Parijs 1994 
Het bestuur van de W.T.R. heeft het initiatief genomen om weer eens gezamenlijk naar Parijs te gaan. 
Het ligt in de bedoeling om 15, 16 en 17 oktober a.s. een 3-daags arrangement te organiseren. 
 
Klaverjassen met Joop en Ria van Stijn   (ingekort red.) 
8 April was de laatste competitie en we hadden 6 wedstrijden achter de rug, dus nog een spannende avond 
wie algemeen winnaar zou worden. In mijn vorig verslag heb ik u verteld dat ik op mijn tellen moest passen 
want het venijn zit in de staart. Nu, wat dat betreft is mijn voorgevoel wel uitgekomen, van je trainer en 
loopmaten moet je het nu juist niet hebben. 
Gerrit en Jan v.d.B. hebben me het leven, nou ja het kaartleven, zuur gemaakt op een sportieve manier. Alle 
4 de hoeken van de tafel werd ik afgeveegd en Vrouw Fortuna liet me ook in de steek. Ik kon die avond geen 
goed doen. Maar een troost, Joop van Stijn geeft van de zomer speciaal voor mij en nog een paar 
kaartkrukken klaverjasles, dus wat kan me eigenlijk het volgende seizoen gebeuren. Ik ben dan tenminste tot 
de tanden toe gewapend.        SPARTACUS 
 
Sport'n in Hengelo 
Om 16.35 waren de 800m series voor dames waar wij één dame in de strijd hadden, Nicole van Grieken. 
Door te weinig deelnemers werden hier geen series gelopen maar gelijk de finale met tien dames. Na een 
langzame start van Nicole kwam zij in de tweede ronde naar voren gesneld om tot ieders verbazing de derde 
plaats te bemachtigen in een tijd van 2.24.43. 
Om 17.30 was de ceremonie protocollair. Hier hadden wij Nicole op het podium waar zij een bronzen 
medaille kreeg omgehangen. 
 
Wedstrijd in Amsterdam 
We vertrokken kwart over tien bij de Spartaan. Toen we aankwamen zagen we dat het een hele oude baan 
was. We begonnen met de 80 meter, daarna gingen we verspringen, maar alleen de afzetbalk was niet zo'n 
succes want die was van zand en voordat we gingen springen gooide ze water in de bak. Later kwamen ze 
ons vertellen dat er verkeerd gemeten was. Toen kregen we er 11 cm bij. Na het verspringen gingen we 
discus werpen, daarmee had ik een pr. Daarna deden we de 1000 meter. In totaal hadden de D-jongens 8 
medailles. Remco. 
 
Sintel, wat is dat nou weer? 
AV-23 bleek namelijk een 300-meter sintelbaan te zijn. 
Met de hulp van collega-trainers wed de groep tot bedaren gebracht. De verhalen dat "vroeger" bijna alle 
atletiekbanen er zo uitzagen en de Spartaan zelf zo'n 12 jaar geleden ook nog een sintelbaan had, werden 
maar moeilijk geloofd. Hier volgen een aantal reacties:  
- Ik krijg "vuile" handen bij het starten (een meisje-D) 
- Mijn knieën doen zeer van de steentjes (een meisje-D) 
- Wat eenK...-baan(de heer A.L., jongen-D) 
- Het is een K...-zooi (de heer S. de K., jongen-D) 
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17 september 1994 
Ondanks de vakantietijd is het voor onze commissie een drukke organisatietijd. Zaterdag 17 september is 
nog een eind weg maar in de organisatie heel dicht bij. Vergaderingen houden, mensen bellen, plannen 
maken en overleg plegen met de gemeente, maar de dag is ingedeeld. 
14.00 Opening en startschot sponsorloop, grootse kinderkermis op het middenterrein. en om 16.00 uur de 
trekking van de loterij "Schijt je Rijk" 
Om 20.00 uur koffie met om 21.00 uur de veiling, tussen 23.00 en 02.00 uur disco en de mogelijkheid om 
een gokje te wagen. 
 
Kersenpitspugen 
Op 6 juli werd er tijdens de laatste training voor de vakantie een kersenpitspuugwedstrijd georganiseerd voor 
de D-junioren en trainers/sters. Bij dit spel, ontdekt tijdens de meerkamp in Schoonhoven, is het de 
bedoeling om een kersenpit zover mogelijk weg te spugen. Hiervoor zijn diverse technieken mogelijk., welke 
ook tijdens deze wedstrijd te zien waren. Er werd uit stand, uit driepas en zelfs een aanglij gespuugd. Er 
werden ook gelijk 5 clubrecords neergezet. 
 
W.T.R.-nieuws 
Wat atletiek of training betreft, ja! Harry Mens zorgde persoonlijk voor Spartaans nieuws. Nou ja, nieuws. 
De opmerking die hij hiervoor gebruikte "Als ik overdag mijn rondjes loop op de baan is er geen hond te 
zien", leek me niet geheel juist. 't Is maar goed dat hij geen lid is van de W.T.R. afdeling, anders had hij 
waarschijnlijk "altijd" in een ander zijn voetstap kunnen lopen. 
 

1995 
De Spartaan naar 2000 
Sinds enige tijd is er binnen de vereniging een discussie ontstaan over het feit dat bij De Spartaan een 
onevenwichtige verhouding dreigt te ontstaan tussen baan- en wegatletiek. Om te kijken of de verhouding 
tussen baan- en wegatletiek verandering behoeft, is in de ledenvergadering van 1995 goedkeuring verleend 
aan de oprichting van de commissie "De Spartaan naar 2000". 
 
NK weg voor Veteranen 
Meer deelnemers, veel lof voor organisatie  bron: Atletiekwereld, KNAU 
In Lisse zijn op 2 april de Nederlandse kampioenschappen op de weg gehouden. De mannen liepen 15 en de 
vrouwen 10 km op een volledig autovrij parcours. Lof alom voor de perfecte organisatie, die bijna 50 procent 
meer atleten zag finishen dan in 1994 en een flink aantal grootse kampioenen kon huldigen. 
 
Ouder-kind-wedstrijd 
Stuur je ouders, broers en zussen maar op trainingskamp en laat ze hun schoenen maar uit het vet halen want 
op zaterdag 8 juli is het weer tijd voor de beruchte OUDER-KIND-WEDSTRJD. 
Het is de bedoeling dat jullie samen met je vader, moeder, zus, broer, of iemand anders van de familie, ook 
het jurygedeelte verzorgen. Dit betekend dat jullie dus zelf mogen klokken en meten e.d. 
 
NKS Sporttrofee 1994 
Tijdens de NKS interland Nederland-Zwitserland-Duitsland op 30 september in Lisse werd door de 
voorzitter van de Nederlandse Katholieke Sportfederatie de NKS Sporttrofee 1994 aan de Spartaan 
uitgereikt. Deze trofee wordt jaarlijks toegekend aan een van de 1800 (!) aangesloten verenigingen uit alle 
sportbonden. De Spartaan kreeg deze trofee voor het totale jeugdbeleid gedurende een lange periode. 
 
Super Prestige Oranje Circuit 1995, roepnaam SPOC 
In de afgelopen periode, van eind augustus tot eind september, hebben we in de Bollenstreek kennis kunnen 
maken met een nieuwe stratenloop competitie. Op initiatief van Aad Anthonissen, de ons welbekende 
regionale speaker, hebben de NSL, De Spartaan en de Oranje verenigingen uit de betreffende plaatsen in het 
vroege voorjaar de mogelijkheden voor zo'n competitie onderzocht. De verenigingen gingen op zeker 
moment, soms aarzelend, akkoord met de gevonden formule. 
Het aantal ingeschrevenen (188) bij de competitie, verder te noemen SPOC, geeft aan dat het een geslaagd 
initiatief is geweest. Aan het eind van de rit was iedereen heel positief. 
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Marga 50 jaar 
Op 5 oktober werd Marga 50 jaar! Ze zag op die dag Sara en verschrikkelijk veel vrienden tijdens de 
feestavond op 14 oktober. De 50ste verjaardag van Marga is er een om bij stil te staan. Marga heeft aan de 
basis gestaan van De Spartaan, zij is één van de vijf mensen in onze club, die vanaf de oprichting lid zijn. 
Vrij snel na de oprichting nam Marga al de D-meisjes onder haar hoede en bleef dat doen tot 5 oktober 1995. 
Er zullen maar weinig trainers/sters zijn die kunnen zeggen dat zij zowel de ouders als hun kinderen in 
dezelfde groep training hebben gegeven. De D-meisjes waren de kinderen van Marga (er waren perioden dat 
zij er over de 100 had) en Marga werd de moeder van de Spartaan genoemd. 
 

1996 
Vanuit de Technische Raad 
Vanaf 1 april 1996 heeft De Spartaan een nieuwe trainingscoördinator. Dit is Gerard Lenting. 
Gerard is afkomstig van AV KAV Holland waar hij ruim acht jaar training heeft gegeven. Tegelijkertijd 
heeft hij binnen district West I diverse functies vervuld op het gebied van trainingscoördinatie. De afgelopen 
jaren was hij in dit district ook actief als districtstrainer hoogspringen en hordelopen. 
Gerard gaat zich bij de Spartaan bezig houden met drie taken: 
1) het opzetten van een trainingsplan en het structureren van de lesmethodieken. 
2) de scholing en opleiding verzorgen van onze trainers 
3) training geven bij de A/B- en senioren op diverse technische nummers. 
 
Bestuur 
Tijdens de Algemene LedenVergadering veranderde ook het bestuur van samenstelling. Onze vice-voorzitter 
Nico Schriek had al geruime tijd geleden te kennen gegeven te zullen stoppen als zijn belangrijkste taak: de 
renovatie van het clubgebouw gerealiseerd was. Het bestuur gaat een belangrijke stem missen. 
Naast genoemde taak deed Nico nog ontelbare andere dingen. Ik denk dat het het beste omschreven kan 
worden als: "Als Nico Schriek tijdens zijn eigen trainingen zich net zo had ingezet voor zichzelf als tijdens 
zijn bestuursperiode voor de vereniging, dan was hij beslist als een van de kanshebbersnaar Atlanta gegaan". 
 
Corsosteken 1996 
Er waren eens drie mensen 
ze heetten iemand, niemand en iedereen. 
Op zekere dag moest een belangrijke opdracht worden vervuld, t.w. corso steken. 
En iedereen werd gevraagd dit te doen. 
Iedereen was er zeker van dat iemand het zou doen. 
Iedereen maar (bijna) niemand deed het. 
Hierdoor werd iemand een beetje boos, omdat het de taak van iedereen was.  
Iedereen dacht dat iemand het had kunnen doen,  
maar niemand realiseerde zich dat iedereen het níet wilde doen 
Aan het eind beschuldigde iedereen iemand, 
toen niemand deed wat iedereen had kunnen doen. 
 

Nieuwe commissie 
Intussen is spontaan een nieuwe commissie ontstaan. een groepje enthousiaste computerdeskundigen gaat er 
voor zorgen dat de hele wereld van Spartaan-gebeurtenissen op de hoogte kan blijven via een aantal pagina's 
op Internet. Meer gegevens zullen via het clubblad bekend gemaakt worden. 
 

Eerste "Soos"-avond van de Club van Honderd. 
De leden van deze "elite"-club hebben zich kunnen vermaken met diverse gezelschapsspelen. Piet Lenting 
had een leuk robbertje bridge opgezet. Er werd gesjoeld, geklaverjast en gedart. Het darten was een topper. 
Jammer dat één van de darts sneuvelde en er met een incomplete set gespeeld moest worden. Maar Jan 
Beelen had de oplossing voorhanden, hij ging naar zijn zaak en haalde een setje op. 
 

Kampioenschappen 
Tijdens de Nederlandse Juniorkampioenschappen vielen Michel Faas en Ed Warmerdam op door hun 
behaalde finaleplaatsen en bij de Nederlandse Veteranenkampioenschappen in Barendrecht was er tweemaal 
goud (Peter van Noort, kogelslingeren en Jan Laan, 800 mtr) en tweemaal zilver (Lisette Kaptein, 800 mtr en 
Nico van Noort, discus). 
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1997 
Blik op.... 
Bij geen enkel onderdeel heerst er zo'n goede sfeer tussen de atleten als bij een meerkamp. En bij de 
meerkamp in Schoonhoven in het bijzonder. Want de moeilijke omstandigheden bij deze wedstrijd lijken de 
atleten nog dichter bij elkaar te brengen. Gravel (waag het niet om te struikelen tijdens horden) en de vaak 
verzengende hitte (30 °C is geen uitzondering) maken deze meerkamp tot een slijtageslag waarbij je als 
atleet vaak aan je medeatleten overgeleverd bent. Dat maakt deze wedstrijd tot een bijzondere. Je moet alleen 
één keer meegedaan hebben om tot deze conclusie te komen.     Sierd de V. 
 
STROET championship 
Zaterdag 22 februari 1997 was het dan zover, na 4 jaar lang alle grote verhalen gehoord te hebben werd het 
legendarische kaartspel STROETEN voor het eerst groots opgezet gehouden in de kantine. 
Ik staar naar de spelregels en begrijp er niets van: 3 is het laagst, 2 is hoger dan aas, schoppen is meer waard 
dan ruiten , 2 kaarten opgooien; 5 tegelijk lozen, vier dezelfde plus 1 vuil, tactische pos. Het duurt wel even 
eer ik dit onder de knie heb. 
Zo is ook ieder stroeter uniek in zijn manier van spelen: je hebt de pokerface, de zenuwpees, de druktemaker, 
de koele kikker, de "je gaat niet uit, anders sleep ik je over tafel"-speler etc. Apart volk. 
 
Jeugdhonk 
Zoals iedereen heeft kunnen zien hebben we er in de kantine een zeer gezellige zithoek bij gekregen. Het 
plan om voor de jeugd een gezellige hoek te creëren is hiermee zo goed als voltooid. Wij zoeken nog 
spelletjes, stripboeken en een tafelvoetbalspel. Namens de jeugdraad, Paula van Beek 
 
Klok van de Club van Honderd 
De baan heeft een nieuwe klok gekregen met een opvallende kleur. Met dank aan de Club van Honderd is de 
oude klok vervangen. De nieuwe klok verspringt zelf van zomer- naar wintertijd en andersom. 
Paul Firet, vice-voorzitter 
 
KNAU regiocoördinator 
Kees van Ruiten is door de KNAU tot regiocoördinator van onze regio aangesteld. Kees zal fungeren als 
aanspreekpunt voor alle atletiekverenigingen in onze regio. Zijn belangrijkste taken zijn het onderhouden 
van contacten met de atletiekverenigingen en het verenigingskader, de samenwerking tussen de verenigingen 
te stimuleren en bijeenkomsten over de wedstrijdkalender te beleggen.               Paul Firet, vice-voorzitter 
 
Krukkenbokaal 
Op zaterdag 4 okt. stonden de, naar eigen zeggen, favorieten voor het winnen van de krukkenbokaal Arie B. 
en Vincent v.S. reeds aan de start. Zondag was de start van de officiële 'krukkenbokaal'. 
Jos N. scheurde de 100m zo hard dat het 2 weken later nog te voelen is. 
Aad v.d. L. maakte zoveel snelheid bij het verspringen dat hij bijna op het hockeyveld tot stilstand kwam. 
Marcel W. kon de druk niet meer aan en verdween na de 400m roemloos van het wedstrijdtoneel. 
Maarten H. gebruikte tijdens zijn eerste krukkenbokaal twee liter cola om de finish te halen. 
Heino S. eigenlijk geen kruk maar toch stiekem meedoen om de concurrentie voor het volgende jaar te 
imponeren. Martin v.R. was tijdens de meerkamp het minst opvallend, maar wel verantwoordelijk voor de 
mooie oorkonde. William A. gezien kan worden als het beste en snelst krukkende bestuurslid. 
Arie B.. deze keer grandioos gewonnen heeft mede dank zij de tactische tips van zijn moeder. Hij neemt dit 
jaar de 'Krukkenbokaal' mee naar huis.       De aardige jongens 
 
1998 
Vrijwilligersprijs 1998 
Tijdens de nieuwjaarsreceptie op het gemeentehuis werd de vrijwilligersprijs 1998 uitgereikt aan de 
Spartaan. De vrijwilligersprijs is , mede op aanwijzingen van de gemeenteraad, ruim een jaar geleden 
ingesteld. Daarmee wil de gemeente haar waardering uiten voor het vele vrijwilligerswerk dat in onze 
gemeente wordt verricht. De keuze dit jaar is gevallen op de atletiekvereniging De Spartaan en wel voor het 
brede vrijwilligerskorps dat de vereniging heeft. 
Marga Kortekaas, Wim Kortekaas en Toon Sacherias werden gevraagd naar voren te komen om de prijs in 
ontvangst te nemen die wordt toegekend aan álle vrijwilligers van de atletiekvereniging De Spartaan. 
Uit: Toespraak nieuwjaarsreceptie Gemeente Lisse door wethuder Dick Stapel 
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Ambtenarenloop 
Een betere start van het voorjaar hebben wij ons niet kunnen wensen. met 4200 ambtenaren uit het gehele 
land -binnen de grenzen van de gemeente Lisse- was het echt het bruisend hart van de Bollenstreek. 
Een groot feest is het geweest voor de vele leden die zich hebben ingezet voor dit festijn. Het weer kon dan 
ook niet achterblijven en heeft zich van zijn beste kant laten zien.  
Een felicitatie voor de groep van Nico Schriek en de vele medewerkers (±150) die zich geheel belangeloos 
hebben ingezet is dan ook best op zijn plaats.     Piet Waaning, voorzitter 
 
Club van 7 
Iedereen heeft het bord van de Club van 7 natuurlijk al boven de in- en 
uitgang van de kantine zien hangen, maar hoe komt het daar? 
De Club van 7 is een groep jongeren die zich inzetten voor hun idealen.  
Zij deden dit allang ieder voor zich, maar nu hebben ze besloten zich te 
verenigen. Al gauw kwam 1 van de 7 met het bord naar voren, zodat de Club 
van 7 meer naambekendheid zou krijgen. 
Zoals u op het bord kunt lezen bestaat de Club van 7 uit: Ruud, Roel, Casper, 
Wouter, Pieter, Joost en Vincent. U kunt ook lid worden van de Club van 7, 
maar u komt dan eerst eventjes op de wachtlijst. 
Wel moet u dan 3,50 betalen aan de penningmeester. Heeft de Club van 7 
een penningmeester dan? Ja zeker, iedereen heeft een functie: 
Ruud "Kom op Ruud" Nederpelt: designer  Wouter "Sinas" 
Hoogkamer: columnist 
Roel "Adriaantjuh" Boon: woordvoerder Pieter "Dieter" van Langen: manager 
Casper "Es" van Sijl: public relations Joost "Joopy" van der Meer: penningmeester 
Vincent "C-er" Schniedewind: contactpersoon met de jeugd 
Zoals u waarschijnlijk opgevallen is heeft de Club van 7 geen voorzitter. Dit is zo omdat wij een zeer 
democratische instelling zijn, geweldig hé? 
 

Ik loop wat hard 
In het voorjaar van '97 ben ik, samen met een collega Erwin Mol, ingestroomd in de opstapgroep. Er moest 
nodig wat aan de conditie en het gewicht gebeuren. Het was wel even wennen zeg, dat hardlopen. Hardlopers 
zijn doodlopers zei ik eerder altijd, maar sinds ik bij "DE SPARTAAN" met het 'virus' besmet ben kan ik 
bijna niet meer zonder. Ik heb zelfs al meerdere mensen besmet, waaronder mijn vrouw Marja (begonnen in 
maart '98). Het bleef niet bij 2 keer in de week lopen. Begin juni zijn we met z'n achten (allemaal Spartanen)  
een weekend naar Terschelling geweest.      Raymond des Bouvrie 
 

Een opgeruimd materiaalhok 
Wij, als jeugdige beweging binnen het Spartaanwezen, zijn er in geslaagd om het materiaalhok te ordenen. 
De bordjes met de verschillende kleuren spreken voor zich. We zouden het erg op prijs stellen als het 
materiaalhok ook in deze staat gehouden wordt. Dat betekent dat men zich aan 7 geboden moet houden: 
Enkele voorbeelden: 
3: mocht het zijn dat er sprake is van samenscholing binnen in het materiaalhok, houdt U dan altijd rustig en 
slaat niet wild om U heen. Wacht altijd met Uw acties tot de samenscholing is opgeheven. 
4: mocht U een verdacht bekende sirene horen en U bevindt zich precies op dat moment in het net door de 
Club van 7 opgeruimde hok, sluit dan altijd alle deuren en ramen, zet de TV of de radio aan, en wacht op 
verdere instructies. Deze 7 geboden zijn er niet voor niets, dus bij voorbaat dank!  
Was getekend, de Club van 7® 
 

1999 
Voorzitter 
Vandaag 03 januari 1999 is het voor mij de eerste keer dat ik de nieuwjaars toespraak tot u mag houden. Een 
jaar geleden zat ik aan de andere zijde van de zaal te luisteren naar de vice-voorzitter Paul Firet. Enkele 
weken later heb ik erin toegezegd uw voorzitter te worden. Het bestuur heeft er toen geen gras over laten 
groeien en direct een buitengewone leden vergadering uitgeschreven. Tijd om ook maar even te wennen aan 
het idee was er dan ook niet.         Piet Waaning 
 
Wisselingen 
Voor de bestuursfunctie van secretaris is een opvolgster voor Nel van der Krogt gevonden. Op de A.L.V. zal 
Trudy Olij door het bestuur worden voor gedragen. Trudy zal haar activiteiten m.b.t. het clubblad overdragen 
aan Nelly Nederpel.  
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WTR PROTEST ZANG 
 
Het is en blijft merkwaardig;  
je gelooft het eerst ook niet. 
Maar steeds weer als ie 
meeloopt,  
dan regent het dat ‘t giet. 
 
t Is best een aardige kerel,  
daar mankeert ook echt niets 
aan. 
Maar als ik hem zie komen,  
verdwijn ik van de baan. 
 
Het is mij tè toevallig:  
steeds weer dat pokkenweer. 

 
En wie zoekt naar de oorzaak,  
vindt steeds dezelfde heer. 
 
Laatst weer dat polderloopje;  
dus echt op tijd van huis. 
De zon scheen ook warempel.  
Ik dacht nog ‘Da’s wel pluis.’ 
 
Maar in de magazijnen  
vol mosterd, taart en vis 
daar kwam ie binnenlopen.  
Ik dacht gelijk: “Da’s mis!” 
 
En ja hoor, d’eerste druppels  
vielen al op mijn kale kop 

 
En hij? Hij stond te grijnzen.  
Hij kon zijn lol niet op. 
 
Ach Willem, beste Willem,  
we houden best van jou. 
Maar waarom breng je altijd  
die regen, wind en kou? 
 
Soms wou ik dat ie thuis bleef, 
al was ‘t maar één keer. 
Zodat de WTR nog ooit eens 
kan lopen met mooi weer. 
 
E. van Hettes [uit de bundel 
“Jammerlacht”]  

 
Ledenstop bij pupillen, 
Zoals U misschien in de wandelgangen al heeft vernomen, hebben we in overleg met het bestuur van de 
vereniging besloten een ledenstop in te voeren voor de pupillen meisjes en jongens. 
Al een jaar lang proberen wij voor de pupillengroepen nieuwe trainers (sters) te werven, om het huidige 
trainerscorps te ondersteunen. Helaas hebben al onze pogingen tot nu toe niets opgeleverd. Het aantal 
pupillen is daarentegen het afgelopen jaar weer toegenomen. Natuurlijk willen we eigenlijk allemaal dat de 
vereniging groeit en zien we het liefst zoveel mogelijk atleetjes op de baan lopen, springen en werpen. Maar 
als vereniging moet je er ook voor zorgen dat de kwaliteit van de trainingen en de opvang van de atleetjes 
gewaarborgd blijft.  
We hebben het een tijdje aangekeken maar de problemen met de trainers-bezetting hebben een dusdanige 
vorm aangenomen dat het in onze ogen niet meer verantwoord is om nieuwe leden aan te nemen. 
Paula van Beek, voorzitter jeugdraad 
 
Een vereniging die op 4 oktober 2001 – 40 jaar is 
Een gebeurtenis welke wij niet zomaar aan ons voorbij willen laten gaan. Hiertoe 
hebben wij een commissie de opdracht gegeven een plan van aanpak te maken voor 
dit 40 jarig bestaan. Als er mensen zijn die ideeën hebben of die zitting willen nemen 
in deze commissie kunnen zij dit kenbaar maken bij het bestuur.  
Piet Waaning, voorziter 
 
2000 
Rookontmoedigings-beleid 
Zoals afgesproken in de algemene ledenvergadering van 25 maart jongstleden, wil ik jullie er op attenderen 
dat met ingang van het verschijnen van het clubblad van oktober er meer aandacht besteed wordt aan “het 
(niet) roken in de kantine”. Na een flinke discussie tijdens de ALV is uiteindelijk vastgesteld dat er een 
“rookontmoedigingsbeleid” gevolgd gaat worden in plaats van een rookverbod. Een en ander houdt in dat op 
diverse plaatsen in de kantine aangegeven wordt dat het op prijs gesteld wordt dat "hier niet gerookt wordt". 
 
Sponsorloop Jubileumcommissie 
Het eerste grote evenement is de grote sponsorloop voor alle leden van De Spartaan, van jong tot oud. Dit 
eerste evenement kenmerkt zich, behalve de deelname van zeer veel Spartaners, door lopen voor het goede 
doel. 50% van de bijeen te lopen gelden is hiervoor bestemd. Het goede doel is de ‘Stichting Doe Een Wens’ 
uit Voorhout. De Stichting Doe Een Wens vervult wensen van kinderen van 3 tot 18 jaar die een 
1evensbedreigende ziekte hebben.        Aad Grimbergen, vz. 
 
Heino op de fiets 
Een klein verslagje van de tweede B-competitie te Leiden.  
Leiden is voor B-junioren nog dichtbij, dus gingen zij op de fiets. Niemand wist dat Heino een fiets had, 
maar toch kwam hij met een fiets aanzetten. De polsstok moest ook mee, maar dat lukte wel. En dus 
begonnen de B-junioren aan hun fietstocht naar Leiden, begeleid door Heino op een extreem krakende fiets. 
Ergens halverwege sloeg het noodlot, zoals te verwachten was en Heino zijn ketting brak. Gelukkig zijn de 
B-junioren nogal inventief en al gauw fietsten ze verder: Rory voorop met het begin van de polsstok in z'n 
handen, Heino in het midden van de stok en Arne achter aan de stok om te duwen. Zo werd Leiden nog op 
tijd bereikt.                                                              Dit verslagje werd U aangeboden door de Club van 7®. 
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Marathon New York 
 
(Wijze: Er was eens een meisje in London) 
Er waren wat lopers uit Lisse 
Die wilden New York niet missen 
Er werd flink gespaard 
Supporters vergaard 
En verder daar mag je naar gissen 
 
Zo kwamen we aan in Manhatten 
Daar hoorden we steeds””keep cool 
man” 
Big Apple gedaan door menig Spartaan 
Daar lusten ze toch wel pap van. 

 
 
Er werden veel meters gelopen 
Sommigen hebben gekropen 
Het einde gehaald, soms wel gebaald 
\Nu mag je je schoenen verkopen. 
 
Het was wel een jaar van hard werken 
Dat voelde je wel aan je vlerken 
Resultaat mag er zijn 
De spieren doen pijn 
Thuis mag je verder aansterken.  

 
Vrijwilligersbeleid / vrijwilligerscoördinator 
Nog een paar weken en dat zijn we alweer in het jaar 2001, door de Verenigde Naties uitgeroepen tot  
“het jaar van de vrijwilliger”. En terwijl je dan als werkgroep je bezighoudt met het samenstellen van een 
vrijwilligersbeleid is het van belang te weten wat mogelijke motieven kunnen zijn om vrijwilligerswerk te 
doen. Het leek ons nuttig en aantal motieven te noemen: 
- vrijwilligerswerk als vorm van vrijetijdsbesteding, - vergroten van de kans op betaald werk, 
- zinvol bezig zijn ter vervanging van betaald werk, - de aantrekkelijkheid van vrijwilligerswerk, 
- iets willen verbeteren of veranderen, - andere mensen willen helpen, - er niet onderuit kunnen. 
Werkgroep vrijwilligersbeleid;  
Veronique van der Hoorn (Sportraad ZH), Judith meeuwissen, Kees van Ruiten, Nel van der Krogt. 
 
2001 
Van de voorzitter 
Op de algemene leden vergadering van 22 maart j.l. heeft de atletiekvereniging de Spartaan enkele nieuwe 
bestuursleden gekozen, waaronder ook een nieuwe voorzitter. Het is in de vereniging 'n goede traditie dat de 
voorzitter een stukje verzorgt voor het clubblad namens het bestuur. Ik wil deze goede traditie zeker niet 
verstoren en zal dan ook van deze gelegenheid gebruik maken eenieder op de hoogte te houden van de zaken 
waar het bestuur zich zoal mee bezig houdt.              Kees van Ruiten, voorzitter 
 
Uitbreiding Club van 7 
Na de reorganisatie aan het begin van dit jaar ging per 1 november het roer opnieuw een slag om in de hoop 
nu de juiste koers te bevaren. Er werd besloten een nieuwe subparallel Club van 7® op te richten, wat 
eigenlijk gewoon neerkomt op een uitbereiding met 7 meisjes: 
Ladies 7

®
: Marit Suttorp, Elize Fallon, Daniëlle Dickhoff, Dorien van Mansum, Eva van der Poel, Remona 

Fransen, Romara van Noort.              Dit artikel werd U aangeboden door de Club van 7®. 
 
Pupillennieuws 
Caroline is na tien jaar gestopt met training geven en ook met de Pupkrant.  
Volgende maand weer een pupkrant? Heidi van der Veek wil het gaan proberen. Lever vanaf nu (mei '01) 
alle stukjes en uitslagen van de pupillen bij haar in.               de redactie 
 
CWA 
Het CWA heeft in samenwerking met de internet-commissie het niet-gebruikte gastenboek vervangen door 
een veel toegankelijker prikbord. Hierop is zeer actueel te volgen wat de wedstrijdatleten hebben 
gepresteerd en wat de reacties daarop zijn. Daarbij komen natuurlijk nog de nodige roddels. Aan iedereen 
dus de oproep om het prikbord ook te gebruiken voor uitslagen en andere atletiek-zaken.            
CWA@spartaan.net 
 
Grandioos eindfeest zaterdag 6 oktober 2001 
De club van 100 heeft de totale organisatie in handen.  
Deze feestavond is zowel voor de jeugd als voor de ouderen, en 
behalve de eigen leden zijn ook oud-leden van harte welkom. Graag 
zelfs, zodat velen met elkaar herinneringen van vroeger kunnen 
ophalen.  
                                        Aad Grimbergen, vz. jubileumcie. 


